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           PROCES – VERBAL 
încheiat cu ocazia şedinţei ordinară a Consiliului Local al Municipiului Hunedoara 

din  data de 25.05.2018 
 

Conducerea şedinţei este exercitată de d-nul. Voinia Claudiu Sorin care a 
fost ales preşedinte de şedinţă prin Hotărârea Consiliului Local al Municipiului Hunedoara 
nr. 132/2018 adoptată prin votul deschis al majorităţii consilierilor locali prezenți. Durata 
mandatului preşedintelui de şedinţă este de 2 luni. 

 

D-nul. Voinia Claudiu Sorin: 
Se dă citire rugăciunii „Tatăl nostru”. 

 
D-nul. Voinia Claudiu Sorin: 
“Domnilor consilieri, stimaţi invitaţi, declar deschisă şedinţa de astăzi a 

Consiliului Local al Municipiului Hunedoara, anunţându-vă că din totalul de 21 consilieri şi-
au înregistrat prezenţa până la această oră un număr de 19 consilieri. Lipsește doamna 
consilier Popa Mihaela și domnul Kofity Zoltan. 

 

Vă informez că la şedinţa de astăzi participă de drept: domnul Primar Dan 
Bobouțanu și d-nul. Secretar Laslău Militon Dănuţ. 

 Ca invitaţi participă directori, şefi de birouri şi servicii din cadrul Primăriei 
Municipiului Hunedoara precum și presa locală.” 

 
D-nul. Militon Dănuţ Laslău: 
„Instituţia Prefectului Judeţului Hunedoara, nu a avut obiecţii, până la data 

prezentei şedinţe, cu privire la legalitatea hotărârilor adoptate în şedinţele Consiliului Local 
din data de 26.04.2018, 09.05.2018 și 16.05.2018. 

Procesele verbale ale şedinţelor anterioare, din data de 26.04.2018, 
09.05.2018 și 16.05.2018 au fost semnate de către Secretar, precum şi de către 
preşedintele şedinţelor anterioare şi se supun aprobării Consiliului Local. 

 
Procesele verbale se aprobă cu 19 voturi ”pentru”. 
 

D-nul. Voinia Claudiu Sorin: 
„Dau cuvântul d-lui. primar Dan Bobouțanu pentru a prezenta ordinea de 

zi.” 
 
D-nul. primar Dan Bobouțanu: 
„Propun suplimentarea ORDINII DE ZI prin introducerea după punctul 25, a 

următoarelor proiecte de hotărâre: 
 

 



1. Proiect de hotărâre privind stabilirea componenței colegiului director al 
Direcției de Asistență Socială  a municipiului Hunedoara. 
 

2. Proiect de hotărâre privind aprobarea concesionării prin licitaţie publică a 
terenului în suprafață de 2297 mp, înscris în C.F. nr. 70024 Hunedoara, nr. cadastral 
70024, aflat în domeniul public al municipiului Hunedoara, situat în incinta Sitului Industrial 
„Structură de Sprijinire a Afacerilor” („SSA”) din municipiul Hunedoara. 
 

3. Proiect de hotărâre privind aprobarea Acordului de parteneriat dintre 
Municipiul Hunedoara și Instituția Prefectului – județul Hunedoara. 
 

4. Proiect de hotărâre privind aprobarea rectificării bugetului local al 
municipiului Hunedoara, pe anul 2018. 
 

 5. Proiect de hotărâre privind aprobarea rectificării bugetului de venituri şi 
cheltuieli pe anul 2018 al instituţiilor publice finanţate integral sau parţial din venituri 
proprii, aflate în subordinea şi finanţarea Consiliului Local al Municipiului Hunedoara. 
 

6. Proiect de hotărâre privind aprobarea concesionarii prin licitaţie publică a 
unor parcele de teren - lot 36D, 2579 mp, nr. cad. 65595, lot 36E, 1582 mp, nr. cad. 
67294,   lot 23A, 1373 mp, nr. cad. 65908 și lot 23,  3269 mp, nr.cad.66617, aflate în 
domeniul privat al municipiului Hunedoara şi în administrarea Societății Parc Industrial 
S.R.L. Hunedoara. 

 
 

 D-nul. Voinia Claudiu Sorin:  
„Supun la vot ordinea de zi modificată. Ordinea de zi, se aprobă în 

unanimitate.”  
După punctul 25 al ordinii de zi, se va lua o pauză de 20 de minute 

pentru studierea materialelor şi întocmirea avizelor comisiilor de specialitate pentru 
proiectele de hotărâre. 

 
”Cunoscându-se şi aprobându-se ordinea de zi, rog pe domnii consilieri care 

au un interes patrimonial, fie personal, fie prin soţ, soţie, afin sau rude până la gradul IV 
inclusiv, în problemele supuse dezbaterilor Consiliului local, să anunţe înainte de a intra în 
dezbaterea ordinii de zi, pentru a se consemna în procesul verbal. 

Vă aducem la cunoştinţă faptul că hotărârile adoptate de Consiliul local cu 
încălcarea dispoziţiilor art. 46 alin.(1) din Legea administraţiei publice locale nr. 215/2001, 
republicată, cu modificările şi completările ulterioare, sunt nule de drept. 

De asemenea vă aducem la cunoştinţă faptul că potrivit art.77 din Legea nr. 
393/2004 privind Statutul aleşilor locali,  „(1) … consilierii locali nu pot lua parte la 
deliberarea şi adoptarea de hotărâri dacă au un interes personal în problema supusă 
dezbaterii.  
                   (2) În situaţiile prevăzute la alin. (1), consilierii locali (…) sunt obligaţi să 
anunţe, la începutul dezbaterilor, interesul personal pe care îl au în problema respectivă.”  

 Potrivit prevederilor art.81 din legea sus menţionată, Hotărârile adoptate cu 
nerespectarea dispoziţiilor art. 77, sunt nule de drept.  

Pentru ședința de astăzi propun ca modalitate de vot, votul deschis prin 
ridicarea mâinii. Supun la vot propunerea menționată, care se aprobă în unanimitate. 

 
 
 



Dna. Fărcaș Bianca Magdalena: 
”Domnule Președinte dacă îmi dați voie, la punctul 7 și la punctul 30 de pe 

ordinea de zi nu particip  la vot.” 
 
 
La punctul 1 al ordinii de zi (se adoptă cu votul a 2/3 din numărul 

consilierilor în funcție). Proiect de hotărâre privind aprobarea Regulamentului local de 
amplasare şi autorizare a mijloacelor de publicitate pe raza municipiului Hunedoara. 

 
D-nul. Voinia Claudiu Sorin: 
„Sunt situații de conflict de interese/incompatibilități, la acest punct?” 

Nu sunt anunțate. 
 

Se dă cuvântul: 
- D-lui. Primar care prezintă Expunerea de motive; 
- Se prezintă raportul comisiei de Buget-aviz favorabil; 
- Se prezintă raportul comisiei Juridice-aviz favorabil; 
- Se prezintă raportul comisiei de Urbanism-aviz favorabil; 
- Se prezintă raportul comisiei de Comerţ-aviz favorabil; 
 - Se prezintă raportul comisiei de Cultură-aviz favorabil; 

 
  Domnul secretar Laslău Militon Dănuț: 
  ”Precizăm că în sală sunt 20 de consilieri, a venit și domnul consilier Kofity.” 
 

Întrucât nu sunt înscrieri la cuvânt se trece la votarea titlului hotărârii, la 
votarea pe articole şi a hotărârii pe ansamblu. 
 

Titlul hotărârii se aprobă cu 20 voturi „pentru” 
Art.1-4 se aprobă cu 20 voturi „pentru”           
Hotărârea nr.187/2018 se aprobă cu 20 voturi „pentru” 

 
 
 La punctul 2 al ordinii de zi (se adoptă cu votul majorității consilierilor 

în funcție). Proiect de hotărâre privind încadrarea pe zone a clădirilor și terenurilor situate 
în intravilanul municipiului Hunedoara, precum și încadrarea pe zone și categorii de 
folosință a terenurilor situate în extravilanul municipiului Hunedoara. 
 
  D-nul. Voinia Claudiu Sorin: 

„Sunt situații de conflict de interese/incompatibilități, la acest punct?” 
Nu sunt anunțate. 
 

Se dă cuvântul: 
- D-lui. Primar care prezintă Expunerea de motive; 
- Se prezintă raportul comisiei de Buget-aviz favorabil; 
- Se prezintă raportul comisiei Juridice-aviz favorabil; 
- Se prezintă raportul comisiei de Urbanism-aviz favorabil; 
- Se prezintă raportul comisiei de Comerţ-aviz favorabil; 
- Se prezintă raportul comisiei de Cultură-aviz favorabil; 
 
Întrucât nu sunt înscrieri la cuvânt se trece la votarea titlului hotărârii, la 

votarea pe articole şi a hotărârii pe ansamblu. 
 



Titlul hotărârii se aprobă cu 20 voturi „pentru”. 
Art.1- 4 se aprobă cu 20 voturi „pentru”   .         
Hotărârea nr.188/2018 se aprobă cu 20 voturi „pentru”. 
 

 
La punctul 3 al ordinii de zi (se adoptă cu votul majorității consilierilor 

prezenți). Proiect de hotărâre privind aprobarea Regulamentului de organizare si 
funcționare al Direcției de Asistență Socială a municipiului Hunedoara. 

 
D-nul. Voinia Claudiu Sorin 

                      „ Sunt situații de conflict de interese/incompatibilități, la acest punct?” 
Nu sunt anunțate 
 

Se dă cuvântul: 
- D-lui. Primar care prezintă Expunerea de motive; 
- Se prezintă raportul comisiei de Buget-aviz favorabil; 
- Se prezintă raportul comisiei Juridice-aviz favorabil; 
- Se prezintă raportul comisiei de Urbanism-aviz favorabil; 
- Se prezintă raportul comisiei de Comerţ-aviz favorabil; 
- Se prezintă raportul comisiei de Cultură-aviz favorabil; 

 
Întrucât nu sunt înscrieri la cuvânt se trece la votarea titlului hotărârii, la 

votarea pe articole şi a hotărârii pe ansamblu. 
 

Titlul hotărârii se aprobă cu 20 voturi „pentru”. 
Art.1-3 se aprobă cu 20 voturi „pentru”.            
Hotărârea nr.189/2018 se aprobă cu 20 voturi „pentru”. 
 
 
La punctul 4 al ordinii de zi (se adoptă cu votul majorității consilierilor 

prezenți). Proiect de hotărâre privind aprobarea Regulamentului de organizare și 
funcționare  al  Centrului de Recreere Pensionari din municipiul Hunedoara. 
 

D-nul. Voinia Claudiu Sorin: 
„Sunt situații de conflict de interese/incompatibilități, la acest punct?” 

Nu sunt anunțate 
 
Se dă cuvântul: 
 -    D-lui. Primar care prezintă Expunerea de motive; 
 -    Se prezintă raportul comisiei de Buget-aviz favorabil; 
 -    Se prezintă raportul comisiei Juridice-aviz favorabil; 
 -    Se prezintă raportul comisiei de Urbanism-aviz favorabil; 
 -    Se prezintă raportul comisiei de Comerţ-aviz favorabil; 
 -    Se prezintă raportul comisiei de Cultură-aviz favorabil; 
 

  Întrucât nu mai sunt înscrieri la cuvânt se trece la votarea titlului hotărârii, la 
votarea pe articole şi a hotărârii pe ansamblu. 
 

Titlul hotărârii se aprobă în unanimitate cu 20 voturi „pentru” 
Art.1-3 se aprobă cu 20 voturi „pentru”        
Hotărârea nr.190/2018 se aprobă cu 20 voturi „pentru” 

 



                     La punctul 5 al ordinii de zi (se adoptă cu votul majorității consilierilor 
în funcție). Proiect de hotărâre pentru modificarea Anexei la Hotărârea Consiliului local al 
municipiului Hunedoara nr. 100/2018 privind aprobarea acordării facilităților la transportul 
public local de persoane prin curse regulate pentru categoriile de persoane beneficiare de 
pe raza administrativ teritorială a Municipiului Hunedoara și a modalităților de emitere a 
documentelor de călătorie. 
 
  D-nul. Voinia Claudiu Sorin: 

„Sunt situații de conflict de interese/incompatibilități, la acest punct?” 
Nu sunt anunțate 

 
Se dă cuvântul: 
-    D-lui. Primar care prezintă Expunerea de motive; 
-    Se prezintă raportul comisiei de Buget-aviz favorabil; 
-    Se prezintă raportul comisiei Juridice-aviz favorabil; 
-    Se prezintă raportul comisiei de Urbanism-aviz favorabil; 
-    Se prezintă raportul comisiei de Comerţ-aviz favorabil; 
-    Se prezintă raportul comisiei de Cultură-aviz favorabil; 
 
Întrucât nu sunt înscrieri la cuvânt se trece la votarea titlului hotărârii, la 

votarea pe articole şi a hotărârii pe ansamblu. 
 

Titlul hotărârii se aprobă cu 20 voturi „pentru”. 
Art.1- 3 se aprobă cu 20 voturi „pentru”.            
Hotărârea nr.191/2018 se aprobă îcu 20 voturi „pentru”. 
 
 

  La punctul 6 al ordinii de zi (se adoptă cu votul majorității consilierilor 
în funcție). Proiect de hotărâre privind aprobarea documentaţiei de avizare lucrări de 
intervenţie (DALI) şi a indicatorilor tehnico-economici pentru obiectivul de investiţie 
”Modernizarea serviciilor medicale prin dotarea cu echipamente performante și reabilitarea 
spațiilor aferente ambulatoriului integrat Dr. Alexandru Simionescu – Hunedoara”. 

 

D-nul. Voinia Claudiu Sorin: 
„Sunt situații de conflict de interese/incompatibilități, la acest punct?” 

Nu sunt anunțate 
 
Se dă cuvântul: 
-    D-lui. Primar care prezintă Expunerea de motive; 
-    Se prezintă raportul comisiei de Buget-aviz favorabil; 
-    Se prezintă raportul comisiei Juridice-aviz favorabil; 
-    Se prezintă raportul comisiei de Urbanism-aviz favorabil; 
-    Se prezintă raportul comisiei de Comerţ-aviz favorabil; 
-    Se prezintă raportul comisiei de Cultură-aviz favorabil; 
 
Întrucât nu sunt înscrieri la cuvânt se trece la votarea titlului hotărârii, la 

votarea pe articole şi a hotărârii pe ansamblu. 
 
Titlul hotărârii se aprobă  cu 20 voturi „pentru” 
Art.1-5 se aprobă cu 20 voturi „pentru”     
Hotărârea nr.192/2018 se aprobă cu 20 voturi „pentru” 

 



  La punctul 7 al ordinii de zi (se adoptă cu votul majorității consilierilor 
în funcție). Proiect de hotărâre privind aprobarea documentației de avizare a lucrărilor de 
intervenții și a indicatorilor tehnico-economici pentru obiectivul de investiții „Scară metalică 
exterioară la U.A.M.S. Hunedoara, municipiul Hunedoara, județul Hunedoara”. 

 

D-nul. Voinia Claudiu Sorin: 
„Sunt situații de conflict de interese/incompatibilități, la acest punct?” 

   
  D-nul. secretar Laslău Militon Dănuț: 

”Doamna Bianca Fărcaș a anunțat că nu participă la dezbateri și la vot.” 
 
Se dă cuvântul: 
-    D-lui. Primar care prezintă Expunerea de motive; 
-    Se prezintă raportul comisiei de Buget-aviz favorabil; 
-    Se prezintă raportul comisiei Juridice-aviz favorabil; 
-    Se prezintă raportul comisiei de Urbanism-aviz favorabil; 
-    Se prezintă raportul comisiei de Comerţ-aviz favorabil; 
-    Se prezintă raportul comisiei de Cultură-aviz favorabil; 

 
Întrucât nu sunt înscrieri la cuvânt se trece la votarea titlului hotărârii, la 

votarea pe articole şi a hotărârii pe ansamblu. 
 
Titlul hotărârii se aprobă cu 19 voturi „pentru”(dna. consilier Fărcaș 

Bianca nu participă la vot) 
Art.1- 4 se aprobă cu 19 voturi „pentru”(dna. consilier Fărcaș Bianca nu 

participă la vot) 
Hotărârea nr.193/2018 se aprobă cu 19 voturi „pentru”(dna. consilier 

Fărcaș Bianca nu participă la vot) 
 
 

La punctul 8 al ordinii de zi (se adoptă cu votul a 2/3 din numărul 
consilierilor în funcție). Proiect de hotărâre privind aprobarea închirierii prin licitație 
publică a unor terenuri și mese comercializare legume-fructe si flori, situate în municipiul 
Hunedoara, str. Bicaz, nr.2 (Piaţa Obor). 

 

D-nul. Voinia Claudiu Sorin: 
„Sunt situații de conflict de interese/incompatibilități, la acest punct?” 

Nu sunt anunțate 
 
Se dă cuvântul: 
-    D-lui. Primar care prezintă Expunerea de motive; 
-    Se prezintă raportul comisiei de Buget-aviz favorabil; 
-    Se prezintă raportul comisiei Juridice-aviz favorabil; 
-    Se prezintă raportul comisiei de Comerţ-aviz favorabil; 
 

  Întrucât nu sunt înscrieri la cuvânt se trece la votarea titlului hotărârii, la 
votarea pe articole şi a hotărârii pe ansamblu.              
 
  Titlul hotărârii se aprobă aprobă  cu 20 voturi „pentru”. 
                     Art.1- 3 se aprobă aprobă  cu 20 voturi „pentru”    
 



Având în vedere faptul că art. 4 din cadrul proiectului de hotărâre are 
caracter individual (cu privire la persoane) votul va fi secret.  

Se ia o pauză de 5 minute pentru numărarea voturilor şi încheierea 
procesului-verbal de către comisia de validare. 
 

Comisia de validare, numită în temeiul art.31, alin.(2), şi art.45 alin.(1) din 
Legea administraţiei publice locale nr.215/2001, republicată, cu modificările şi completările 
ulterioare, aprobată prin Hotărârea nr.212/2016 a Consiliului Local al Municipiului 
Hunedoara cu modificările și completările ulterioare, în următoarea componenţă: 

 
1. Popovici Corina Virginia – preşedinte 
2. Fărcaş Bianca - Magdalena – secretar 
3. Vlad Săndel Lucian – membru 
4. Kofity Zoltan – membru  
5. Borca-Lucan Laura Valentina – membru 

 
Procedând la numărarea buletinelor de vot privind stabilirea comisiei în 

vederea închirierii unor terenuri şi mese comercializare legume-fructe şi flori, situate în 
municipiul Hunedoara, str. Bicaz, nr.2 (Piaţa Obor), conform art.1 din proiectul de hotărâre 
nr.240/18.05.2018, a constatat următoarele: 
 

- Roncea Vasile – Director S.P.A.P.T.O. – Serviciul Public Administrația 
Piețelor, Târgurilor și Oboarelor – președinte 20 voturi “pentru”     
- Sava Vasile – inspector Compartiment Privatizare si Control Comercial  – 
membru 20 voturi “pentru”     
- Muntean Adriana Mihaela – inspector - Serviciul Buget, Finanţe, 
Contabilitate – membru 20 voturi “pentru”     
- Ștefan Gențiana Claudia – consilier juridic – Compartimentul concesiuni, 
închirieri, administrarea patrimoniului, privatizare – membru 20 voturi “pentru”     

- Muntean Ioan – consilier - Birou Urbanism – membru 20voturi “pentru”     
                                                  

În urma acestor rezultate, comisia în vederea organizării şi desfăşurării 
licitaţiei amintite mai sus,  este următoarea: 

 
- Roncea Vasile – Director S.P.A.P.T.O. – Serviciul Public Administrația 
Piețelor, Târgurilor și Oboarelor – președinte 
- Sava Vasile – inspector Compartiment Privatizare si Control Comercial  – 
membru; 
- Muntean Adriana Mihaela – inspector - Serviciul Buget, Finanţe, 
Contabilitate – membru; 
- Ștefan Gențiana Claudia – consilier juridic – Compartimentul concesiuni, 
închirieri, administrarea patrimoniului, privatizare – membru; 
- Muntean Ioan – consilier - Birou Urbanism – membru. 

 
Procedând la numărarea buletinelor de vot privind stabilirea membrilor de 

rezervă a comisiei în vederea închirierii unor terenuri şi mese comercializare legume-
fructe şi flori, situate în municipiul Hunedoara, str. Bicaz, nr.2 (Piaţa Obor), conform art.1 
din proiectul de hotărâre nr.240/18.05.2018, a constatat următoarele: 
 

- Oboroceanu Eleonora – Serviciul Public Administrația Piețelor, Târgurilor și 
Oboarelor -  preşedinte 20 voturi “pentru” 
 



- Bălăcescu Amalia Viola – Compartimentul Control Comercial, disciplina în 
construcții și mediu – membru 20 voturi “pentru” 

- Malea Raul Nicolae – consilier juridic – Compartimentul Relații și Secretariat 
Consiliul Local – membru 20 voturi “pentru”  

- Moise Iulica – Consilier – Birou Urbanism – membru 20 voturi “pentru”  
 

 În urma acestor rezultate, comisia de rezervă în vederea organizării şi 
desfăşurării licitaţiei amintite mai sus,  este următoarea:                                                                                             

 
- Oboroceanu Eleonora – Serviciul Public Administrația Piețelor, Târgurilor și 

Oboarelor -  preşedinte 
- Bălăcescu Amalia Viola – Compartimentul Control Comercial, disciplina în 

construcții și mediu – membru; 
- Malea Raul Nicolae – consilier juridic – Compartimentul Relații și Secretariat 

Consiliul Local – membru; 
- Moise Iulica – Consilier – Birou Urbanism – membru. 

 
 

Dna. Fărcaș Bianca Magdalena: 
„Domnule Președinte, toți cei înscriși pe buletinul de vot au fost votați în 

unanimitatea celor prezenți.” 
 

Art. 5- 8 se aprobă în unanimitate se aprobă  cu 20 voturi „pentru”            
Hotărârea nr.194/2018 se aprobă  cu 20 voturi „pentru” 

 
La punctul 9 al ordinii de zi (se adoptă cu votul a 2/3 din numărul 

consilierilor în funcție). Proiect de hotărâre privind închirierea prin licitaţie publică a trei 
suprafeţe de teren în suprafaţă de 32,5 mp, 15 mp și 25 mp, aflate în domeniul public al 
Municipiului Hunedoara, situate în Curtea exterioară a Castelului Corvinilor, în vederea 
amplasării de chioşcuri, cu destinația comerț. 
 

D-nul. Voinia Claudiu Sorin: 
„Sunt situații de conflict de interese/incompatibilități, la acest punct?” 

Nu sunt anunțate 
 

Se dă cuvântul: 
-    D-lui. Primar care prezintă Expunerea de motive; 
-    Se prezintă raportul comisiei de Buget-aviz favorabil; 
-    Se prezintă raportul comisiei Juridice-aviz favorabil; 
-    Se prezintă raportul comisiei de Urbanism-aviz favorabil; 
-    Se prezintă raportul comisiei de Comerţ-aviz favorabil; 
 

  Întrucât nu sunt înscrieri la cuvânt se trece la votarea titlului hotărârii, la 
votarea pe articole şi a hotărârii pe ansamblu.              
 
  Titlul hotărârii se aprobă aprobă  cu 20 voturi „pentru” 
                     Art.1- 3 se aprobă  se aprobă  cu 20 voturi „pentru” 

Având în vedere faptul că art. 4 din cadrul proiectului de hotărâre are 
caracter individual (cu privire la persoane) votul va fi secret.  

Se ia o pauză de 5 minute pentru numărarea voturilor şi încheierea 
procesului-verbal de către comisia de validare 

Comisia de validare, numită în temeiul art.31, alin.(2), şi art.45 alin.(1) din 



Legea administraţiei publice locale nr.215/2001, republicată, cu modificările şi completările 
ulterioare, aprobată prin Hotărârea nr.212/2016 a Consiliului Local al Municipiului 
Hunedoara cu modificările și completările ulterioare, în următoarea componenţă: 

 
1. Popovici Corina Virginia – preşedinte 
2. Fărcaş Bianca - Magdalena – secretar 
3. Vlad Săndel Lucian – membru 
4. Kofity Zoltan – membru  
5. Borca-Lucan Laura Valentina – membru 
 

                      Procedând la numărarea buletinelor de vot privind stabilirea componenţei 
comisiei în vederea organizării şi desfăşurării licitaţiei pentru închirierea a trei suprafeţe 
de teren în suprafaţă de 32,5 mp, 15 mp și 25 mp, aflate în domeniul public al Municipiului 
Hunedoara, situate în Curtea exterioară a Castelului Corvinilor, în vederea amplasării de 
chioşcuri cu destinația comerț, a constatat următoarele: 
 

- Ponta Cristina – Administrator public - preşedinte; 20 voturi “pentru”     
- Muntean Ioan – Consilier – membru; 20 voturi “pentru”     
- Pahonțu Cristina – inspector  – membru; 20 voturi “pentru”     
- Suciu Mariana - șef Birou Registru Agricol – membru; 20 voturi “pentru”     
- Ștefan Gențiana Claudia – consilier juridic – membru; 20 voturi “pentru”     

                                  
În urma acestor rezultate, comisia în vederea organizării şi desfăşurării 

licitaţiei publice amintită mai sus,  este următoarea: 
 

- Ponta Cristina – Administrator public - preşedinte; 
- Muntean Ioan – Consilier – membru; 
- Pahonțu Cristina – inspector  – membru; 
- Suciu Mariana - șef Birou Registru Agricol – membru; 
- Ștefan Gențiana Claudia – consilier juridic – membru; 

 
  Procedând la numărarea buletinelor de vot privind stabilirea componenţei 
comisiei de rezervă în vederea organizării şi desfăşurării licitaţiei pentru închirierea a trei 
suprafeţe de teren în suprafaţă de 32,5 mp, 15 mp și 25 mp, aflate în domeniul public al 
Municipiului Hunedoara, situate în Curtea exterioară a Castelului Corvinilor, în vederea 
amplasării de chioşcuri cu destinația comerț, a constatat următoarele: 
 
 -  Nimu Ioan – Director executiv Direcția Tehnică – preşedinte de rezervă; 20 voturi 
“pentru” 
 - David Camelia – consilier juridic Direcţia de Asistenţă Socială – membru rezervă;  20 
voturi “pentru” 
 - Nicorici Carmen - inspector de specialitate – Serviciul Administrativ – membru rezervă 
20 voturi “pentru”. 
 

  În urma acestor rezultate, comisia de rezervă în vederea organizării şi 
desfăşurării licitaţiei publice amintită mai sus,  este următoarea:                                                                        

 
 -  Nimu Ioan – Director executiv Direcția Tehnică – preşedinte de rezervă; 
 -  David Camelia – consilier juridic Direcţia de Asistenţă Socială – membru rezervă; 
-  Nicorici Carmen - inspector de specialitate – Serviciul Administrativ – membru 

rezervă 



Dna. Fărcaș Bianca Magdalena: 
„Domnule Președinte, toți cei înscriși pe buletinul de vot au fost votați în 

unanimitatea celor prezenți.” 
 

Art. 5- 8 se aprobă aprobă  cu 20 voturi „pentru”        
Hotărârea nr.195/2018 se aprobă aprobă  cu 20 voturi „pentru”. 

 
 

La punctul 10 al ordinii de zi (se adoptă cu votul a 2/3 din numărul 
consilierilor în funcție). Proiect de hotărâre privind vânzarea locuinţei convenabile, 
situată în Municipiul Hunedoara, strada Trandafirilor, nr.7, bl. 17, sc. B, et. V, ap. 99. 

 

D-nul. Voinia Claudiu Sorin: 
„Sunt situații de conflict de interese/incompatibilități, la acest punct?” 

Nu sunt anunțate 
 

Se dă cuvântul: 
-    D-lui. Primar care prezintă Expunerea de motive; 
-    Se prezintă raportul comisiei de Buget-aviz favorabil; 
-    Se prezintă raportul comisiei Juridice-aviz favorabil; 
-    Se prezintă raportul comisiei de Cultură-aviz favorabil; 

 
  Întrucât nu sunt înscrieri la cuvânt se trece la votarea titlului hotărârii, la 
votarea pe articole şi a hotărârii pe ansamblu.              
 
  Titlul hotărârii se aprobă  cu 20 voturi „pentru”. 
                      Art.1- 6 se aprobă se aprobă  cu 20 voturi „pentru”.   
  Hotărârea nr.196/2018 se aprobă  cu 20 voturi „pentru”. 
 
 

La punctul 11 al ordinii de zi (se adoptă cu votul a 2/3 din numărul 
consilierilor în funcție). Proiect de hotărâre privind vânzarea locuinţei convenabile, 
situată în Municipiul Hunedoara, strada Trandafirilor, nr. 3, bl. 15, sc. B, et. P, ap. 23. 

 

D-nul. Voinia Claudiu Sorin: 
„Sunt situații de conflict de interese/incompatibilități, la acest punct?” 

Nu sunt anunțate 
       
  Se dă cuvântul: 

-    D-lui. Primar care prezintă Expunerea de motive; 
-    Se prezintă raportul comisiei de Buget-aviz favorabil; 
-    Se prezintă raportul comisiei Juridice-aviz favorabil; 

                     -    Se prezintă raportul comisiei de Cultură-aviz favorabil; 
 
  Întrucât nu sunt înscrieri la cuvânt se trece la votarea titlului hotărârii, la 
votarea pe articole şi a hotărârii pe ansamblu.              
 
                      Titlul hotărârii aprobă  cu 20 voturi „pentru” 
                      Art.1- 6 se aprobă se aprobă  cu 20 voturi „pentru”   
  Hotărârea nr.197/2018 se aprobă  cu 20 voturi „pentru” 
 
 



  La punctul 12 al ordinii de zi (se adoptă cu votul a 2/3 din numărul 
consilierilor în funcție). Proiect de hotărâre privind repartizarea unei locuințe de 
necesitate situată în municipiul Hunedoara. 

 

D-nul. Voinia Claudiu Sorin: 
„Sunt situații de conflict de interese/incompatibilități, la acest punct?” 

Nu sunt anunțate 
       

 Se dă cuvântul: 
-    D-lui. Primar care prezintă Expunerea de motive; 
-    Se prezintă raportul comisiei de Buget-aviz favorabil; 
-    Se prezintă raportul comisiei Juridice-aviz favorabil; 
-    Se prezintă raportul comisiei de Urbanism-aviz favorabil; 
-    Se prezintă raportul comisiei de Comerţ-aviz favorabil; 
-    Se prezintă raportul comisiei de Cultură-aviz favorabil; 
 

  Întrucât nu sunt înscrieri la cuvânt se trece la votarea titlului hotărârii, la 
votarea pe articole şi a hotărârii pe ansamblu.              
 
                      Titlul hotărârii se aprobă  cu 20 voturi „pentru”. 
                      Art.1- 4 se aprobă aprobă  cu 20 voturi „pentru” .   
  Hotărârea nr.198/2018 se aprobă   cu 20 voturi „pentru”. 
 
 

La punctul 13 al ordinii de zi (se adoptă cu votul a 2/3 din numărul 
consilierilor în funcție). Proiect de hotărâre privind propunerea de trecere a unui  teren 
aflat în proprietatea Statului Român şi în administrarea Consiliului Local al Municipiului 
Hunedoara, în proprietatea privată a actualei  deţinătoare a construcţiilor. 
 

D-nul. Voinia Claudiu Sorin: 
„Sunt situații de conflict de interese/incompatibilități, la acest punct?” 

Nu sunt anunțate 
 

 Se dă cuvântul: 
-    D-lui. Primar care prezintă Expunerea de motive; 
-    Se prezintă raportul comisiei de Buget-aviz favorabil; 
-    Se prezintă raportul comisiei Juridice-aviz favorabil; 
 

  Întrucât nu sunt înscrieri la cuvânt se trece la votarea titlului hotărârii, la 
votarea pe articole şi a hotărârii pe ansamblu.              
 
                      Titlul hotărârii se aprobă  cu 20 voturi „pentru”. 
                      Art.1- 3 se aprobă cu 20 voturi „pentru”   . 
  Hotărârea nr.199/2018 se aprobă  cu 20 voturi „pentru”. 
 

 La punctul 14 al ordinii de zi (se adoptă cu votul majorității consilierilor 
în funcție). Proiect de hotărâre privind prelungirea mandatului de administrator la 
societatea SALUBPREST HUNEDOARA SRL.. 

 

D-nul. Voinia Claudiu Sorin: 
„Sunt situații de conflict de interese/incompatibilități, la acest punct?” 

Nu sunt anunțate 



  
Se dă cuvântul: 
-    D-lui. Primar care prezintă Expunerea de motive; 
-    Se prezintă raportul comisiei de Buget-aviz favorabil; 
-    Se prezintă raportul comisiei Juridice-aviz favorabil; 
-    Se prezintă raportul comisiei de Urbanism-aviz favorabil; 
-    Se prezintă raportul comisiei de Comerţ-aviz favorabil; 
-    Se prezintă raportul comisiei de Cultură-aviz favorabil; 
 

În continuare se dă cuvântul d-lor consilieri.  
  
Dnul. consilier Ardelean Daniel Cosmin: 
„Vă mulțumesc, domnule Președinte. În urma consultărilor avute și la comisii, 

avute și în cadrul grupului de consilieri PNL, am luat cuvântul ca să spun că noi, consilierii 
PNL nu suntem de loc mulțumiți de activitatea domnului administrator. În lunile care au 
trecut, salubritatea, din punctul meu de vedere și nu numai al meu, lasă de dorit în 
municipiul Hunedoara, străzile sunt pline de nisip, rezultat din timpul iernii de la 
deszăpezire. Intrarea în Hunedoara, bineînțeles se observă, că este întotdeauna plină de 
praf și de mizerie datorită camioanelor  care iasă de la Halta de zgură, deșeurile sunt 
colectate așa cum sunt, am așteptat să se amenajeze Centru, în jurul, în fața Hotelului 
Rusca, au apărut celebrele panseluțe care..”petunii”, mă iertați că nu mă pricep foarte bine 
la capitolul flori, oricum ideea este că mă îndoiesc că o să reziste foarte mult. Ca o 
concluzie, consilierii,...nu Proserv-ul a fost destul criticat,....nici acum nu este cât și cu 
Salubprest, dar e Ok nici o problemă. În concluzie consilierii PNL, vom vota împotriva 
acestei hotărâri.” 
 

D-nul. Voinia Claudiu Sorin: 
”Am luat act de intervenția dumneavoastră.” 

  
  Întrucât nu mai sunt înscrieri la cuvânt se trece la votarea titlului hotărârii, la 
votarea pe articole şi a hotărârii pe ansamblu. 
      
  D-nul. Militon Dănuţ Laslău: 
  ”Să specificăm că sunt 19 consilieri în sală, a ieșit domnul Jitian.” 
 
                      Titlul hotărârii se aprobă cu 13 voturi ”pentru” (Todor Ramona Elena, 
Borca-Lucan Laura Valentina, Scurtu Raul, Leanca Marius, Constantin Ioan, Kofity 
Zoltan, Palcău Ciprian, Ilea Sorin, Bădin Ion, Vlad Săndel, Giurgiu Radu Bogdan, 
Fărcaș Bianca Magdalena, Voinia Claudiu Sorin) și 5 voturi ”împotrivă” (Olariu 
Nicoleta, Ardelean Daniel Cosmin, Filiche Ionel Marius, Popovici Corina Virginia, 
Mureșan Vasile) și 1 vot ”abținere„ (Muzsic Robert Eugen).   
   Având în vedere faptul că art. 1 din cadrul proiectului de hotărâre are 
caracter individual (cu privire la persoane) votul va fi secret.  
Se ia o pauză de 5 minute pentru numărarea voturilor şi încheierea procesului-
verbal de către comisia de validare. 
 
 

Comisia de validare, numită în temeiul art.31, alin.(2), şi art.45 alin.(1) din 
Legea administraţiei publice locale nr.215/2001, republicată, cu modificările şi completările 
ulterioare, aprobată prin Hotărârea nr.212/2016 a Consiliului Local al Municipiului 
Hunedoara cu modificările și completările ulterioare, în următoarea componenţă: 

 



1. Popovici Corina Virginia – preşedinte 
2. Fărcaş Bianca - Magdalena – secretar 
3. Vlad Săndel Lucian – membru 
4. Kofity Zoltan – membru  
5. Borca-Lucan Laura Valentina – membru 

 
Procedând la numărarea buletinelor de vot privind prelungirea mandatului de 

administrator la societatea Salubprest Hunedoara SRL, cu o perioadă de 2 (două) luni), a 
constatat următoarele: 
 

- Domnul Poanta Nelu-Marinel a obținut 15 voturi ”pentru”  
 

În urma acestor rezultate, se constată  prelungirea mandatului de 
administrator la societatea Salubprest Hunedoara SRL, cu o perioadă de 2 (două luni), a 
domnului Poanta Nelu-Marinel. 
 

Dna. Fărcaș Bianca Magdalena: 
”Domnule Președinte, din cei 19 consilieri care și-au exercitat votul, au fost 

înregistrate 15 voturi ”pentru””. 
 
                      Art. 2-6 se aprobă cu 13 voturi ” pentru” (Todor Ramona Elena , Borca-
Lucan Laura Valentina, Scurtu Raul, Leanca Marius, Constantin Ioan, Kofity Zoltan, 
Palcău Ciprian, Ilea Sorin, Bădin Ion, Vlad Săndel, Giurgiu Radu Bogdan, Fărcaș 
Bianca Magdalena, Voinia Claudiu Sorin) și 5 voturi  ”împotrivă” (Olariu Nicoleta, 
Ardelean Daniel Cosmin, Filiche Ionel Marius, Popovici Corina Virginia, Mureșan 
Vasile) și 1 vot ”abținere„ (Muzsic Robert Eugen). 
      Art. 7 se aprobă cu 19 voturi „pentru”(domnul consilier Jitian Simion 
este ieșit din sală) 
     Hotărârea nr.200/2018 se aprobă cu 13 voturi ”pentru” (Todor Ramona 
Elena , Borca-Lucan Laura Valentina, Scurtu Raul, Leanca Marius, Constantin Ioan, 
Kofity Zoltan, Palcău Ciprian, Ilea Sorin, Bădin Ion, Vlad Săndel, Giurgiu Radu 
Bogdan, Fărcaș Bianca Magdalena, Voinia Claudiu Sorin) și 5 voturi  
”împotrivă”(Olariu Nicoleta, Ardelean Daniel Cosmin, Filiche Ionel Marius, Popovici 
Corina Virginia, Mureșan Vasile) și 1 vot ”abținere„ (Muzsic Robert Eugen). 
 
 

La punctul 15 al ordinii de zi (se adoptă cu votul majorității consilierilor 
în funcție). Proiect de hotărâre privind participarea municipiului Hunedoara prin Consiliul 
Local al municipiului Hunedoara în calitate de coorganizator alături de Asociația 
„HdTunedClub” la organizarea evenimentului „HDR Tuning Show”, care se va desfășura la 
Hunedoara în perioada 15-17 iunie 2018. 

  
D-nul. Voinia Claudiu Sorin: 
„Sunt situații de conflict de interese/incompatibilități, la acest punct?” 

Nu sunt anunțate 
  

Se dă cuvântul: 
-    D-lui. Primar care prezintă Expunerea de motive; 
-    Se prezintă raportul comisiei de Buget-aviz favorabil; 
-    Se prezintă raportul comisiei Juridice-aviz favorabil; 
-    Se prezintă raportul comisiei de Cultură-aviz favorabil; 
 



Întrucât nu sunt înscrieri la cuvânt se trece la votarea titlului hotărârii, la 
votarea pe articole şi a hotărârii pe ansamblu. 

 
Titlul hotărârii se aprobă cu 20 voturi”pentru„  
Art.1- 4 se aprobă  cu 20 voturi”pentru„      
Hotărârea nr.201/2018 se aprobă cu 20 voturi”pentru„  
 

 

La punctul 16 al ordinii de zi (se adoptă cu votul majorității consilierilor 
în funcție). Proiect de hotărâre privind încheierea unui acord de parteneriat între 
municipiul Hunedoara şi Centrul Național de Cultură a Romilor „Romano Kher”, în vederea 
organizării evenimentului „Târgul Meșteșugarilor Romi”. 

 

D-nul. Voinia Claudiu Sorin: 
„Sunt situații de conflict de interese/incompatibilități, la acest punct?” 

Nu sunt anunțate 
 

Se dă cuvântul: 
-    D-lui. Primar care prezintă Expunerea de motive; 
-    Se prezintă raportul comisiei de Buget-aviz favorabil; 
-    Se prezintă raportul comisiei Juridice-aviz favorabil; 
-    Se prezintă raportul comisiei de Urbanism-aviz favorabil; 
-    Se prezintă raportul comisiei de Comerţ-aviz favorabil; 
-    Se prezintă raportul comisiei de Cultură-aviz favorabil; 
 
Întrucât nu sunt înscrieri la cuvânt se trece la votarea titlului hotărârii, la 

votarea pe articole şi a hotărârii pe ansamblu. 
 

Titlul hotărârii se aprobă  cu 20 voturi „pentru”. 
Art.1- 3 se aprobă aprobă  cu 20 voturi „pentru” .      
Hotărârea nr.202/2018 se aprobă  cu 20 voturi „pentru”. 
 

 

La punctul 17 al ordinii de zi (se adoptă cu votul majorității consilierilor 
în funcție).  Proiect de hotărâre privind aprobarea prelungirii perioadei de valabilitate a 
planului urbanistic de detaliu „LĂCAŞ DE CULT - BISERICĂ GRECO-CATOLICĂ” în str. 
Mureşului f.n., municipiul Hunedoara. 

 
D-nul. Voinia Claudiu Sorin: 
„Sunt situații de conflict de interese/incompatibilități, la acest punct?” 

Nu sunt anunțate 
 
D-nul. Militon Dănuţ Laslău: 
„Specificăm că sunt 19 consilieri, domnul Filiche a părăsit sala.” 
 
Se dă cuvântul: 
-    D-lui. Primar care prezintă Expunerea de motive; 
-    Se prezintă raportul comisiei de Buget-aviz favorabil; 
-    Se prezintă raportul comisiei Juridice-aviz favorabil; 
-    Se prezintă raportul comisiei de Urbanism-aviz favorabil; 
-    Se prezintă raportul comisiei de Comerţ-aviz favorabil; 
-    Se prezintă raportul comisiei de Cultură-aviz favorabil; 



Întrucât nu sunt înscrieri la cuvânt se trece la votarea titlului hotărârii, la 
votarea pe articole şi a hotărârii pe ansamblu. 

 

Titlul hotărârii se aprobă  cu 19 voturi „pentru”, in unanimitatea celor 
prezenți în sală. 

Art.1- 4 se aprobă în aprobă  cu 19 voturi „pentru”, in unanimitatea 
celor prezenți în sală. 

Hotărârea nr.203/2018 se aprobă aprobă cu 19 voturi „pentru”, in 
unanimitatea celor prezenți în sală. 

 

 

La punctul 18 al ordinii de zi (se adoptă cu votul a 2/3 din numărul 
consilierilor în funcție). Proiect de hotărâre privind închirierea prin licitaţie publică a unui 
spațiu în suprafață de 53,35 mp, biroul nr. 11, etaj 1, situat în incinta clădirii Sitului Industrial 
„Structură de Sprijinire a Afacerilor” („SSA”) din Municipiul Hunedoara, în vederea folosirii 
acestuia ca punct de lucru, birou consultanță, servicii online/IT. 

 
D-nul. Voinia Claudiu Sorin: 
„Sunt situații de conflict de interese/incompatibilități, la acest punct?” 

Nu sunt anunțate 
 

Se dă cuvântul: 
-    D-lui. Primar care prezintă Expunerea de motive; 
-    Se prezintă raportul comisiei de Buget-aviz favorabil; 
-    Se prezintă raportul comisiei Juridice-aviz favorabil; 
-    Se prezintă raportul comisiei de Urbanism-aviz favorabil; 
-    Se prezintă raportul comisiei de Comerţ-aviz favorabil; 
-    Se prezintă raportul comisiei de Cultură-aviz favorabil; 
 
Întrucât nu sunt înscrieri la cuvânt se trece la votarea titlului hotărârii, la 

votarea pe articole şi a hotărârii pe ansamblu. 
 

Titlul hotărârii se aprobă cu 19 voturi „pentru” în unanimitatea celor 
prezenți în sală. 

Art.1- 3 se aprobă se aprobă  cu 19 voturi „pentru”, în unanimitatea 
celor prezenți în sală. 

Având în vedere faptul că art. 4 din cadrul proiectului de hotărâre are 
caracter individual (cu privire la persoane) votul va fi secret.  

Se ia o pauză de 5 minute pentru numărarea voturilor şi încheierea 
procesului-verbal de către comisia de validare. 

 
Comisia de validare, numită în temeiul art.31, alin.(2), şi art.45 alin.(1) din 

Legea administraţiei publice locale nr.215/2001, republicată, cu modificările şi completările 
ulterioare, aprobată prin Hotărârea nr.212/2016 a Consiliului Local al Municipiului 
Hunedoara cu modificările și completările ulterioare, în următoarea componenţă: 

 
1. Popovici Corina Virginia – preşedinte 
2. Fărcaş Bianca - Magdalena – secretar 
3. Vlad Săndel Lucian – membru 
4. Kofity Zoltan – membru  
5. Borca-Lucan Laura Valentina – membru 
 



Procedând la numărarea buletinelor de vot privind stabilirea componenţei 
comisiei în vederea organizării şi desfăşurării licitaţiei pentru închirierea spațiului în 
suprafață de 53,35 mp, biroul nr. 11, etaj 1, situat în incinta clădirii Sitului Industrial 
„Structură de Sprijinire a Afacerilor”(„SSA”) din Municipiul Hunedoara, în vederea folosirii 
acestuia ca punct de lucru, birou consultanță, servicii online/IT, a constatat următoarele: 

 
- Ponta Cristina – Administrator public - preşedinte  19 voturi “pentru” 
- Schiau Nicolae – inspector de specialitate Compartiment de Relații cu Investitorii 19 

voturi “pentru” 
- Pahonțu Cristina Marcela – Inspector Compartiment Concesiuni, închirieri – membru 

19 voturi “pentru” 
- Muntean Ioan – Consilier Birou Urbanism – membru  19 voturi “pentru” 
- Ștefan Gențiana Claudia – consilier juridic Compartiment Relații și Secretariat Consiliul 

Local – membru 19 voturi “pentru” 
                         

În urma acestor rezultate, comisia în vederea organizării şi desfăşurării 
licitaţiei publice amintită mai sus,  este următoarea: 

 
- Ponta Cristina – Administrator public - preşedinte; 
- Schiau Nicolae – inspector de specialitate Compartiment de Relații cu Investitorii; 
- Pahonțu Cristina Marcela – Inspector Compartiment Concesiuni, închirieri – membru; 
- Muntean Ioan – Consilier Birou Urbanism – membru; 
- Ștefan Gențiana Claudia – consilier juridic Compartiment Relații și Secretariat Consiliul 

Local – membru. 
 

Procedând la numărarea buletinelor de vot privind stabilirea membrilor de 
rezervă ai comisiei în vederea organizării şi desfăşurării licitaţiei pentru închirierea 
spațiului în suprafață de 53,35 mp, biroul nr. 11, etaj 1, situat în incinta clădirii Sitului 
Industrial „Structură de Sprijinire a Afacerilor”(„SSA”) din Municipiul Hunedoara, în vederea 
folosirii acestuia ca punct de lucru, birou consultanță, servicii online/IT, a constatat 
următoarele: 

 
 - Nimu Ioan – Director executiv Direcția tehnică – preşedinte de rezervă 19 voturi 

“pentru” 

 - David Camelia – consilier juridic  Direcţia de Asistenţă Socială – membru rezervă; 19 
voturi “pentru” 

 - Nicorici Carmen - inspector de specialitate – Serviciul Administrativ – membru rezervă 
19 voturi “pentru”  
 

 În urma acestor rezultate, comisia de rezervă în vederea organizării şi 
desfăşurării licitaţiei publice amintită mai sus,  este următoarea:      

                                                                                         
- Nimu Ioan – Director executiv Direcția tehnică – preşedinte de rezervă; 
- David Camelia – consilier juridic  Direcţia de Asistenţă Socială – membru rezervă; 
- Nicorici Carmen - inspector de specialitate – Serviciul Administrativ – membru rezervă. 

 
Art.5- 8 se aprobă cu 19 voturi „pentru”, în unanimitatea celor prezenți 

în sală.          
Hotărârea nr.204/2018 se aprobă cu 19 voturi „pentru”, în unanimitatea 

celor prezenți în sală. 
 
 



Dna. Fărcaș Bianca Magdalena: 
„Domnule Președinte, toți cei înscriși pe buletinul de vot au fost votați în 

unanimitatea celor prezenți.” 
 
  
  La punctul 19 al ordinii de zi (se adoptă cu votul a 2/3 din numărul 
consilierilor în funcție).  Proiect de hotărâre privind închirierea prin licitaţie publică a unui 
spațiu în suprafață de 27,15 mp, biroul nr. 8, etaj 1, situat în incinta clădirii Sitului Industrial 
„Structură de Sprijinire a Afacerilor” („SSA”) din Municipiul Hunedoara, în vederea folosirii 
acestuia ca punct de lucru și birou consultanță informatică de afaceri. 
 

D-nul. Voinia Claudiu Sorin: 
„Sunt situații de conflict de interese/incompatibilități, la acest punct?” 

Nu sunt anunțate 
 

Se dă cuvântul: 
-    D-lui. Primar care prezintă Expunerea de motive; 
-    Se prezintă raportul comisiei de Buget-aviz favorabil; 
-    Se prezintă raportul comisiei Juridice-aviz favorabil; 
-    Se prezintă raportul comisiei de Urbanism-aviz favorabil; 
-    Se prezintă raportul comisiei de Comerţ-aviz favorabil; 
-    Se prezintă raportul comisiei de Cultură-aviz favorabil; 
 

Întrucât nu sunt înscrieri la cuvânt se trece la votarea titlului hotărârii, la 
votarea pe articole şi a hotărârii pe ansamblu. 

 
 

Titlul hotărârii se aprobă cu 19 voturi „pentru” în unanimitatea celor 
prezenți în sală. 

Art.1- 3 se aprobă cu 19 voturi „pentru” în unanimitatea celor prezenți 
în sală.            

Având în vedere faptul că art. 4 din cadrul proiectului de hotărâre are 
caracter individual (cu privire la persoane) votul va fi secret.  

Se ia o pauză de 5 minute pentru numărarea voturilor şi încheierea 
procesului-verbal de către comisia de validare. 

 

Comisia de validare, numită în temeiul art.31, alin.(2), şi art.45 alin.(1) din 
Legea administraţiei publice locale nr.215/2001, republicată, cu modificările şi completările 
ulterioare, aprobată prin Hotărârea nr.212/2016 a Consiliului Local al Municipiului 
Hunedoara cu modificările și completările ulterioare, în următoarea componenţă: 

 
1. Popovici Corina Virginia – preşedinte 
2. Fărcaş Bianca - Magdalena – secretar 
3. Vlad Săndel Lucian – membru 
4. Kofity Zoltan – membru  
5. Borca-Lucan Laura Valentina – membru 

 
Procedând la numărarea buletinelor de vot privind stabilirea componenţei 

comisiei în vederea organizării şi desfăşurării licitaţiei pentru închirierea spațiului în 
suprafață de 27,15 mp, biroul nr. 8, etaj 1, situat în incinta clădirii Sitului Industrial „Structură 
de Sprijinire a Afacerilor” („SSA”) din Municipiul Hunedoara, în vederea folosirii acestuia ca 
punct de lucru și birou consultanță informatică de afaceri, a constatat următoarele: 



- Ponta Cristina – Administrator public – preşedinte 19 voturi “pentru” 
- Schiau Nicolae – inspector de specialitate Compartiment de Relații cu Investitorii 19 

voturi “pentru” 
- Pahonțu Cristina Marcela – Inspector Compartiment Concesiuni, închirieri – membru 

19 voturi “pentru” 
- Muntean Ioan – Consilier Birou Urbanism – membru 19 voturi “pentru” 
- Ștefan Gențiana Claudia – consilier juridic Compartiment Relații și Secretariat Consiliul 

Local – membru 19 voturi “pentru” 
                         

În urma acestor rezultate, comisia în vederea organizării şi desfăşurării 
licitaţiei publice amintită mai sus,  este următoarea: 

 
- Ponta Cristina – Administrator public - preşedinte; 
- Schiau Nicolae – inspector de specialitate Compartiment de Relații cu Investitorii; 
- Pahonțu Cristina Marcela – Inspector Compartiment Concesiuni, închirieri – membru; 
- Muntean Ioan – Consilier Birou Urbanism – membru; 
- Ștefan Gențiana Claudia – consilier juridic Compartiment Relații și Secretariat Consiliul 

Local – membru. 
, 
Procedând la numărarea buletinelor de vot privind stabilirea membrilor de 

rezervă ai comisiei în vederea organizării şi desfăşurării licitaţiei pentru închirierea 
spațiului în suprafață de 27,15 mp, biroul nr. 8, etaj 1, situat în incinta clădirii Sitului 
Industrial „Structură de Sprijinire a Afacerilor” („SSA”) din Municipiul Hunedoara, în vederea 
folosirii acestuia ca punct de lucru și birou consultanță informatică de afaceri, a constatat 
următoarele: 

 
 - Nimu Ioan – Director executiv Direcția tehnică – preşedinte de rezervă 19 voturi 

“pentru” 

 - David Camelia – consilier juridic  Direcţia de Asistenţă Socială – membru rezervă 19 
voturi “pentru” 

 - Nicorici Carmen - inspector de specialitate – Serviciul Administrativ – membru rezervă 
19 voturi “pentru”  

 

 În urma acestor rezultate, comisia de rezervă în vederea organizării şi 
desfăşurării licitaţiei publice amintită mai sus,  este următoarea:                                                                                             

 
-Nimu Ioan – Director executiv Direcția tehnică – preşedinte de rezervă; 
-David Camelia – consilier juridic  Direcţia de Asistenţă Socială – membru rezervă; 
- Nicorici Carmen - inspector de specialitate – Serviciul Administrativ – membru rezervă. 

 
Dna. Fărcaș Bianca Magdalena: 
”Domnule Președinte, toți cei 19 consilieri prezenți în sală au votat în 

unanimitatea celor prezenți pe buletinul de vot.” 
 
D-nul. Voinia Claudiu Sorin: 
”Suntem mai puțini cu un consilier, a ieșit domnul Jitian”. 

 
Art.5- 8 se aprobă cu 18 voturi „pentru”, în unanimitatea celor prezenți 

în sală. 
Hotărârea nr.205/2018 se aprobă cu 18 voturi „pentru”, în unanimitatea 

celor prezenți în sală. 
 



La punctul 20 al ordinii de zi (se adoptă cu votul majorității consilierilor 
în funcție).  Proiect de hotărâre privind aprobarea conturilor anuale de execuție a 
bugetelor precum și a situațiilor financiare ale unității administrativ – teritoriale Municipiul 
Hunedoara pe anul 2017. 
 

D-nul. Voinia Claudiu Sorin: 
„Sunt situații de conflict de interese/incompatibilități, la acest punct?” 

Nu sunt anunțate. 
 

Se dă cuvântul: 
-    D-lui. Primar care prezintă Expunerea de motive; 
-    Se prezintă raportul comisiei de Buget-aviz favorabil; 
-    Se prezintă raportul comisiei Juridice-aviz favorabil; 
-    Se prezintă raportul comisiei de Urbanism-aviz favorabil; 
-    Se prezintă raportul comisiei de Comerţ-aviz favorabil; 
-    Se prezintă raportul comisiei de Cultură-aviz favorabil; 
 
D-nul. Secretar Laslău Militon Dănuț: 
”A revenit în sală d-nul. Jitian, sunt 19 consilieri.” 

 
Întrucât nu sunt înscrieri la cuvânt se trece la votarea titlului hotărârii, la 

votarea pe articole şi a hotărârii pe ansamblu. 
 

Titlul hotărârii se aprobă cu 19 voturi ”pentru”, în unanimitatea celor 
prezenți în sală. 

Art.1-4 se aprobă cu 19 voturi ”pentru”, în unanimitatea celor prezenți 
în sală.            

Hotărârea nr.206/2018 se aprobă cu 19 voturi ”pentru”, în unanimitatea 
celor prezenți în sală. 

 
 
La punctul 21 al ordinii de zi (se adoptă cu votul a 2/3 din numărul 

consilierilor în funcție). Proiect de hotărâre privind aprobarea modificării contractului de 
închiriere nr.38/27.02.2018 încheiat între Municipiul Hunedoara  și Luca Simina Maria. 

 
D-nul. Voinia Claudiu Sorin: 

                      „Sunt situații de conflict de interese/incompatibilități, la acest punct?” 
Nu sunt anunțate. 
 

Se dă cuvântul: 
   -  Dlui primar care prezintă Expunerea de motive. 
    -  Se prezintă raportul comisiei de Buget - aviz favorabil; 
   -  Se prezintă raportul comisiei Juridice - aviz favorabil; 
   -  Se prezintă raportul comisiei de Cultură - aviz favorabil. 

 
  Întrucât nu sunt înscrieri la cuvânt se trece la votarea titlului hotărârii, la 
votarea pe articole şi a hotărârii pe ansamblu. 
   

Titlul hotărârii se aprobă cu 19 voturi ”pentru”, în unanimitatea celor 
prezenți în sală. 

Art.1-4 se aprobă cu 19 voturi ”pentru”, în unanimitatea celor prezenți 
în sală.            



Hotărârea nr.207/2018 se aprobă cu 19 voturi ”pentru”, în unanimitatea 
celor prezenți în sală. 
 

 
La punctul 22 al ordinii de zi (se adoptă cu votul majorității consilierilor 

în funcție). Proiect de hotărâre privind acordarea unui mandat special reprezentantului 
Consiliului Local al Municipiului Hunedoara în Adunarea Generală a Asociaţilor la 
Societatea Parc Industrial S.R.L. HUNEDOARA. 

 
D-nul. Voinia Claudiu Sorin: 

           „Sunt situații de conflict de interese/incompatibilități, la acest punct?” 
Nu sunt anunțate. 
        

Se dă cuvântul: 
   -  Dlui primar care prezintă Expunerea de motive. 
   -  Se prezintă raportul comisiei de Buget - aviz favorabil 
   -  Se prezintă raportul comisiei Juridice - aviz favorabil 
   -  Se prezintă raportul comisiei de Urbanism - aviz favorabil 
   -  Se prezintă raportul comisiei de Comerţ - aviz favorabil 

                        -  Se prezintă raportul comisiei de Cultură – aviz favorabil 
 
            Întrucât nu sunt înscrieri la cuvânt se trece la votarea titlului hotărârii, la 
votarea pe articole şi a hotărârii pe ansamblu. 
 

Titlul hotărârii se aprobă cu 19 voturi ”pentru”, în unanimitatea celor 
prezenți în sală. 

Art.1-3 se aprobă cu 19 voturi ”pentru”, în unanimitatea celor prezenți 
în sală. 

Hotărârea nr.208/2018 se aprobă cu 19 voturi ”pentru”, în unanimitatea 
celor prezenți în sală. 

 
 
La punctul 23 al ordinii de zi (se adoptă cu votul majorității consilierilor 

în funcție). Proiect de hotărâre privind aprobarea Bugetului de Venituri şi Cheltuieli pe 
anul 2018 pentru Societatea ECO SID S.R.L Hunedoara, precum şi acordarea unui 
mandat reprezentantului  Municipiului Hunedoara în  Adunarea Generală a Asociaţilor la 
Societatea ECO SID S.R.L. Hunedoara. 

 

D-nul. Voinia Claudiu Sorin: 
„Sunt situații de conflict de interese/incompatibilități, la acest punct?” 

Nu sunt anunțate. 
 
Se dă cuvântul: 
 -  Dlui primar care prezintă Expunerea de motive. 
 -  Se prezintă raportul comisiei de Buget-aviz favorabil; 
 -  Se prezintă raportul comisiei Juridice-aviz favorabil; 

                      -  Se prezintă raportul comisiei de Urbanism - aviz favorabil 
 -  Se prezintă raportul comisiei de Comerț-aviz favorabil; 
 -  Se prezintă raportul comisiei de Cultură-aviz favorabil; 
 
În continuare se dă cuvântul d-lor. consilieri. 
 
 



D-nul. Giurgiu Radu Bogdan: 
”Domnule primar, stimați colegi, doresc să atrag atenția că în Bugetul de 

Venituri și Cheltuieli se iau în calcul veniturile obținute din exploatarea, valorificarea și 
granularea  zgurii, fără să se precizeze de scoarța care o regăsim în sumă de 32.000 lei, 
adică circa 10.000 tone x 0,4 lei/tona de zgură, aceasta înseamnă 4.000 lei/lună. Dar, în 
luna Februarie a acestui an societatea B & I & CO a făcut publică o scrisoare către 
Consiliul Local Hunedoara în care se oferea 1 leu pe tona de zgură cu plata în avans, 
cantitatea contractată dorindu-se a fi 350.450 tone, adică se poate vinde de 45 de ori mai 
mult decât spune Bugetul de Venituri și Cheltuieli la un preț de 2,2 ori mai mare. Pierderea 
înregistrată ar fi de 416.000 lei dacă luăm în calcul cei 450.000 lei potențiali. Prin urmare 
solicit contactarea firmei ce a făcut oferta pentru o negociere, iar rezultatul discuțiilor să ne 
fie prezentat în ședința ordinară din luna Iunie. Până atunci cei doi consilieri PER, se abțin 
de la vot. Vă mulțumesc! 

 
 
D-nul. Voinia Claudiu Sorin: 
”Am înțeles. Aș dori să dau cuvântul domnului Popovici, care se află în sală, 

să încerce să ne lămurească.” 
 
D-nul. Popovici Virgil – Administrator Eco Sid S.R.L. : 
”Vreau să salut cu respect pe d-nul. Primar, d-nul. Secretar, pe toți consilierii 

și pe cei toți prezenți. La prima întrebare a domnului consilier, societatea Eco Sid are un 
contract în derulare cu o societate. Pe lângă valorificarea și granularea zgurii are și 
prevăzut în contract aproximativ 100 de tone/lună cu deșeu metalic, reprezentând scursuri 
metalice, deșeu metalic și alte impurități metalice. Acest contract care este în derulare, 
este de anul trecut din 03.04.2017, cu clauze contractuale în care, eu personal, nu îmi 
asum responsabilitatea, valabil până în 2020, tot 03.04.2020. Nu îmi asum 
responsabilitatea vis – a – vis, fiindcă au pe tot perimetrul Eco Sid-ului. Contractul așa a 
fost încheiat anul trecut și nu îmi asum responsabilitatea vis – a – vis de societatea 
respectivă, a avut niște investiții, organizare de șantier, investiții în utilaje de granularea 
zgurii și așa mai departe, ca după aceea să ajungem în instanță fiindcă nu am respectat 
clauzele contractuale. Aceasta este poziția mea și dacă Consiliul Local își asumă 
responsabilitatea, de a acorda această activitate și altei societăți, eu personal, chiar nu am 
nimic împotrivă, dar să fie legal să nu ajungem în instanță cu societatea care exploatează 
în prezent zgura.”  

 
D-nul. Giurgiu Radu Bogdan: 
”Eu vă mulțumesc mult de tot, dar diferența este enormă între 32.000 lei/an și 

450.000 lei/an. Adică sumele pierdute sunt colosale. Trebuie căutată o soluție și în primul 
rând dvs. să vedeți cum vom putea să renunțăm la acel contract sau să majorăm sumele 
din acel contract, că nimeni nu cere să renunțăm la el, dar să îl aducem la nivelul celeilalte 
oferte.”  

 
D-nul. Popovici Virgil – Administrator Eco Sid S.R.L. : 
”Rămâne de studiat. Act adițional dacă este posibil, nu știu.” 
 
D-nul. Secretar Laslău Militon Dănuț: 
”Dacă îmi permiteți, fiind vorba de noțiuni juridice, discutăm despre un 

contract. Acel contract nu poate fi modificat decât cu acordul părților. Eu nu cred că 
cealaltă parte o să vrea să își majoreze singură. Și are și exclusivitate din câte cunosc eu.” 

 
 
 



D-nul. Popovici Virgil – Administrator Eco Sid S.R.L. : 
”Aș mai vrea să adaug ceva, fiindcă eu am fost pe teren de câteva ori, 

inclusiv unde se cântăresc mărfurile, deci stocul de zgură este foarte limitat vis – a – vis 
de, ceea ce solicită societatea pe care dvs. ați amintit-o, eu consider și cred că este poate 
nici 10% din cantitatea solicitată, nu se mai regăsește pe perimetrul Eco Sid-ului, fiindcă 
foarte multă lume este dezorientată vis – a – vis de problemă, fiindcă eu am harta Eco Sid-
ului și perimetrul Eco Sid-ului, este limitat. Deci cine vede, mai ales aici cum mergi spre 
Deva, cum se circulă spre Deva, în partea între râul Cerna și fosta haldă de zgură 44, deci 
este un teren privat, cumpărat, am înțeles de, nici nu știu denumirea firmei, că nici nu mă 
interesează, se exploatează non-stop acolo. Deci nu este a Eco Sid-ului terenul respectiv, 
dar cine nu știe și vede, zice că se lucrează foarte mult și banii nu vin la bugetul local, la 
Eco Sid, dar situația pe teren este cu totul diferită, fiindcă vă spun, am fost pe teren și nu o 
dată, am fost de mai multe ori și sincer vă spun, o să vină vremea, poate nu peste mult 
timp, încât Primăria o să fie nevoită să plătească ecologizarea terenurilor, fiindcă în afară 
de resturi de betoane și moloz și gunoaie, altceva nu prea se mai regăsește pe terenul 
Eco Sid-ului și după aceea dacă noi reziliem contractul, să zicem că ajungem acolo cu 
firma respectivă, ei și-au atins scopul și după aceea noi rămânem cu ochii în soare.”  

 
D-nul. Giurgiu Radu Bogdan: 
”Ați avut vreo discuție cu respectiva firma, în care ați stabilit aceste aspecte?” 
 
D-nul. Popovici Virgil – Administrator Eco Sid S.R.L. : 
”Da. Am făcut hârtie oficială la societatea care a solicitat.” 
 
D-nul. Giurgiu Radu Bogdan: 
”Și vi s-a spus că dacă nu regăsesc tonele pe care ei vi le-au propus…” 
 
D-nul. Popovici Virgil – Administrator Eco Sid S.R.L. : 
”Nu am ajuns la o înțelegere fiindcă am o clauză contractuală cu societatea 

care exploatează în momentul de față.” 
 
D-nul. Voinia Claudiu Sorin: 
”Mulțumim pentru clarificări.” 
 
D-nul. Secretar Laslău Militon Dănuț: 
”Nu se poate purta o negociere cu cealaltă… 
 
D-nul. Popovici Virgil – Administrator Eco Sid S.R.L. : 
”Eu nu sunt jurist să știu dacă pot să reziliez contractul.” 
 
D-nul. Secretar Laslău Militon Dănuț: 
”Nu se poate purta o negociere cu cealaltă firmă atâta timp cât este un 

contract în care are exclusivitate cealaltă firmă.” 
 
D-nul. Popovici Virgil – Administrator Eco Sid S.R.L. : 
”Și are pe tot perimetrul Eco Sid-ului, deci nu doar în anumite zone.” 
 
D-nul. Giurgiu Radu Bogdan: 
”Ne puteți spune și perioada pentru care are exclusivitate?” 
 
D-nul. Secretar Laslău Militon Dănuț: 
”Cât este valabil contractul.”  
 



D-nul. Popovici Virgil – Administrator Eco Sid S.R.L. : 
”Da.” 
 
D-nul. Giurgiu Radu Bogdan: 
”Contractul cât este valabil?” 
 
D-nul. Popovici Virgil – Administrator Eco Sid S.R.L. : 
”3 ani de zile.” 
D-nul. Secretar Laslău Militon Dănuț: 
”Până în 2020.” 
 
D-nul. Popovici Virgil – Administrator Eco Sid S.R.L. : 
”Din 03.04.2017, până în 03.04.2020.” 
 
D-nul. Giurgiu Radu Bogdan: 
”03 Aprilie 2020.” 
 
D-nul. Popovici Virgil – Administrator Eco Sid S.R.L. : 
”Da.”  
 
D-nul. Giurgiu Radu Bogdan: 
”Și totuși nu a trecut prin Consiliul Local nimic din ceea ce povestim noi 

acum.” 
 
D-nul. Secretar Laslău Militon Dănuț: 
”Păi era atributul administratorului de a încheia contractul.” 
 
D-nul. Popovici Virgil – Administrator Eco Sid S.R.L. : 
”Eu sunt de 2 luni administrator provizoriu, ce știu eu.” 
 
D-nul. Secretar Laslău Militon Dănuț: 
”A fostului administrator.” 
 
D-nul. Popovici Virgil – Administrator Eco Sid S.R.L. : 
”Anul trecut s-a încheiat contractul, în ce condiții s-a discutat în Consiliul 

Local sau nu, asta nu îmi aparține mie.” 
 
D-nul. Giurgiu Radu Bogdan: 
”Ideea este că pierdem, asta este totul. Vă mulțumesc.” 
 
D-nul. Voinia Claudiu Sorin: 
”Mulțumim pentru clarificări. ” 

 
Întrucât nu mai sunt înscrieri la cuvânt se trece la votarea titlului hotărârii, la 

votarea pe articole şi a hotărârii pe ansamblu. 
 
Titlul hotărârii se aprobă cu 18 voturi ”pentru”(Ardelean Daniel-Cosmin, 

Bădin Ion, Borca-Lucan Laura Valentina, Constantin Ioan, Fărcaș Bianca Magdalena, 
Ilea Sorin, Jitian Simion, Kofity Zoltan, Leanca Marius, Mureșan Vasile, Muzsic 
Robert Eugen, Olariu Nicoleta, Palcău Ciprian Ștefan, Popovici Corina Virginia, 
Scurtu Raul, Todor Ramona Elena, Vlad Săndel Lucian, Voinia Claudiu Sorin) și 1 vot 
”abținere”( Giurgiu Radu Bogdan). 

 



Art.1 se aprobă cu 18 voturi ”pentru”(Ardelean Daniel-Cosmin, Bădin 
Ion, Borca-Lucan Laura Valentina, Constantin Ioan, Fărcaș Bianca Magdalena, Ilea 
Sorin, Jitian Simion, Kofity Zoltan, Leanca Marius, Mureșan Vasile, Muzsic Robert 
Eugen, Olariu Nicoleta, Palcău Ciprian Ștefan, Popovici Corina Virginia, Scurtu Raul, 
Todor Ramona Elena, Vlad Săndel Lucian, Voinia Claudiu Sorin) și 1 vot ”abținere”( 
Giurgiu Radu Bogdan). 

Art.2 se aprobă cu 18 voturi ”pentru”(Ardelean Daniel-Cosmin, Bădin 
Ion, Borca-Lucan Laura Valentina, Constantin Ioan, Fărcaș Bianca Magdalena, Ilea 
Sorin, Jitian Simion, Kofity Zoltan, Leanca Marius, Mureșan Vasile, Muzsic Robert 
Eugen, Olariu Nicoleta, Palcău Ciprian Ștefan, Popovici Corina Virginia, Scurtu Raul, 
Todor Ramona Elena, Vlad Săndel Lucian, Voinia Claudiu Sorin) și 1 vot ”abținere”( 
Giurgiu Radu Bogdan).  

Art.3 se aprobă cu 18 voturi ”pentru”(Ardelean Daniel-Cosmin, Bădin 
Ion, Borca-Lucan Laura Valentina, Constantin Ioan, Fărcaș Bianca Magdalena, Ilea 
Sorin, Jitian Simion, Kofity Zoltan, Leanca Marius, Mureșan Vasile, Muzsic Robert 
Eugen, Olariu Nicoleta, Palcău Ciprian Ștefan, Popovici Corina Virginia, Scurtu Raul, 
Todor Ramona Elena, Vlad Săndel Lucian, Voinia Claudiu Sorin) și 1 vot ”abținere”( 
Giurgiu Radu Bogdan).  

Art.4 se aprobă în unanimitate. 
Hotărârea nr. 209/2018 se aprobă cu 17 voturi ”pentru”(Ardelean Daniel-

Cosmin, Bădin Ion, Borca-Lucan Laura Valentina, Constantin Ioan, Fărcaș Bianca 
Magdalena, Ilea Sorin, Jitian Simion, Kofity Zoltan, Leanca Marius, Mureșan Vasile, 
Muzsic Robert Eugen, Olariu Nicoleta, Palcău Ciprian Ștefan, Popovici Corina 
Virginia, Scurtu Raul, Todor Ramona Elena, Voinia Claudiu Sorin) și 2 vot ”abținere”( 
Giurgiu Radu Bogdan, Vlad Săndel Lucian). 
 
 

La punctul 24 al ordinii de zi (se adoptă cu votul majorității consilierilor 
în funcție). Proiect de hotărâre privind acordarea unui mandat special reprezentantului 
Consiliului Local al Municipiului Hunedoara în Adunarea Generală a Asociaţilor la 
Societatea ECO SID S.R.L. HUNEDOARA. 
 

D-nul. Voinia Claudiu Sorin: 
                     „Sunt situații de conflict de interese/incompatibilități, la acest punct?” 
Nu sunt anunţate. 

 

Se dă cuvântul: 
   -  Dlui primar care prezintă Expunerea de motive  
   -   Se prezintă raportul comisiei de Buget -  aviz favorabil; 
   -  Se prezintă raportul comisiei Juridice    -  aviz favorabil; 
   -  Se prezintă raportul comisiei de Urbanism -  aviz favorabil; 

                         - Se prezintă raportul comisiei de Comerţ -  aviz favorabil; 
    - Se prezintă raportul comisiei de Cultură -  aviz favorabil; 

 

Întrucât nu sunt înscrieri la cuvânt se trece la votarea titlului hotărârii, la 
votarea pe articole şi a hotărârii pe ansamblu. 

 

Titlul hotărârii se aprobă cu 19 voturi ”pentru”, în unanimitatea celor 
prezenți în sală. 

 



Art.1-3 se aprobă cu 19 voturi ”pentru”, în unanimitatea celor prezenți 
în sală. 

Hotărârea nr. 210/2018 se aprobă cu 19 voturi ”pentru”, în unanimitatea 
celor prezenți în sală. 

 
 La punctul 25 al ordinii de zi (se adoptă cu votul majorității consilierilor 
în funcție).  Proiect de hotărâre privind acordarea unui mandat special reprezentantului 
Municipiului Hunedoara în Adunarea Generală a Asociaţilor la Societatea PRIM 
TRANSPREST HUNEDOARA S.R.L. 
 

D-nul. Voinia Claudiu Sorin: 
                      „Sunt situații de conflict de interese/incompatibilități, la acest punct?” 
Nu sunt anunțate.  

 
Se dă cuvântul: 
   -  Dlui primar care prezintă Expunerea de motive  
   -   Se prezintă raportul comisiei de Buget - aviz favorabil; 
   -  Se prezintă raportul comisiei Juridice - aviz favorabil; 
   -  Se prezintă raportul comisiei de Urbanism -  aviz favorabil; 

                        -  Se prezintă raportul comisiei de Comerţ -  aviz favorabil. 
-   Se prezintă raportul comisiei de Cultură -  aviz favorabil; 
 

În continuare se dă cuvântul d-lor. consilieri. 
 
D-nul. Giurgiu Radu Bogdan: 
”Doresc să-l felicit pe domnul Fan, este aici în sală, pentru prima dată în 

istoria societății când nu mai există solicitare de finanțare de la bugetul local pentry 
activitățile desfășurate de firma de transport. Încă o dată, felicitări d-le. Fan. Ceea ce îmi 
demonstrează că dacă se dorește, se poate. În altă ordine de idei aștept trecerea pe 
Guvernanța Corporativă, deoarece de 17 luni tot solicit acest aspect dar rezultatele se lasă 
încă așteptate. Aceiași întrebare o am și pentru celelalte societăți ale Primăriei, legate de 
Guvernanța Corporativă și vă rog a ne spune când se va pune în practică legislația în 
vigoare…” 

 

D-nul. Primar Dan Bobouțanu: 
”Prim Transprest este pe Guvernanță.” 
 
D-nul. Giurgiu Radu Bogdan: 
”Nu. Avem doar Consiliu de Administrație.” 
 
D-nul. Primar Dan Bobouțanu: 
”Pe Guvernanță.” 
 
D-nul. Giurgiu Radu Bogdan: 
”Nu. Nu este. Este Consiliu de Administrație.” 
 
D-nul. Primar Dan Bobouțanu: 
”Este pe Guvernanță.” 



D-nul. Giurgiu Radu Bogdan: 
”Bine. Este pe Guvernanță. Nu vă mai contrazic, ca să mergem mai 

departe. Vă rog a-mi spune când se pun în practică legislația OUG/2011, HG 122/2016 și 
Legea 111/2016. Vă mulțumesc. Vreau să vă mai spun ceva. Dacă am fi avut Guvernanță, 
de exemplu la cealaltă societate de care vorbeam adineauri, de Salub Prest, n-am mai fi 
avut votul politic. A fost dat, tocmai datorită lipsei de Guvernanță. Dacă am fi reușit să 
aducem și respectiva societate în conformitate cu legislația în vigoare. Vă mulțumesc. ” 

 
D-nul. Voinia Claudiu Sorin: 
”Aș dori să dau cuvântul d-nei. Albu. O rog să vină la microfon.” 
 
Dna. Albu Marinela – Comp. Guvernanță Corporativă: 
”Să răspund punctual. Pentru Prim Transprest, pe Guvernanța OUG 109 și 

HG 722 respectiv, există în acest moment trei administratori neexecutivi în societate. 
Dânșii și-au depus componenta de administrare. Și-au încheiat contracte de mandat, în 
care s-au specificat acea indemnizație fixă, dar se așteaptă selecția directorilor. După ce 
are loc această selecție a directorilor, se va prezenta componenta de management și 
atunci se închide planul de administrare propriu-zis. Ei au indicatori și financiari și 
nefinanciari în componenta de administrare, dar nu putem încheia acte adiționale până nu 
se încheie acest plan de administrare. Dânșii au solicitat sprijinul nostru pentru constituirea 
unei comisii de selecție în cadrul societății. Noi am numit din partea autorității tutelare 
două persoane și prin grija administratorilor așa cum prevede legislația, se va demara 
această acțiune de selecție a directorilor. Deci la acest moment există administratori 
neexecutivi în societate. La Salub Prest, a fost demarată acțiunea, de fapt a fost demarată 
acțiunea pe procedura nouă, încă din 2016. Din 05.05.2016. ” 

 

D-nul. Primar Dan Bobouțanu: 
”2017.” 
 
Dna. Albu Marinela – Comp. Guvernanță Corporativă: 
”2016. A fost numită comisia de selecție, a fost aprobat regulamentul de 

organizare. Mai târziu, tot în 2016, dar în Septembrie s-a modificat componența comisiei 
pentru că au plecat persoanele din cadrul Primăriei și s-a modificat componența. De 
asemenea în 2017, în August s-a modificat din nou componența comisiei și s-a modificat 
Regulamentul, urmând ca ultima comisie pe care o avem noi constituită, în 31.03.2017, a 
adus modificări și pe Regulament cu ajustări la Ordonanța 109. Vreau să precizez că, din 
01.04.2017, s-a dat anunț pentru toate societățile pe această Ordonanță 109. Deci la Parc 
Industrial, la Prim Transprest, la Salub și la Eco Sid. La Eco Sid, s-a dat anunțul, nu s-a 
depus nici un dosar, la Parc Industrial au fost depuse 3 dosare pentru postul de 
administrator și s-a suspendat la vremea aceea, ca urmare a fuziunii societății Corvina 
S.R.L., la Prim Transprest s-a finalizat procedura de administratori, iar Salub Prest, în 
prima parte , au fost depuse 3 candidaturi, la interviu nu s-au prezentat 2 persoane, iar cel 
de-al treilea nu a obținut minimul de 70 de puncte. Am reluat procedura în 18.05.2018, cu 
anunțul. Așteptăm în termen de 30 de zile depunerea dosarelor. De ce nu s-a întâmplat 
nimic în acest timp la Salub Prest, pentru  că modificând actul constitutiv, nu mai putea 
avea loc procedura de selecție. Nu avem voie să ridicăm actul constitutiv al acestei 



societăți. Și știm cu toții că am introdus anumite activități în actul constitutiv, a fost o 
demisie a d-nei. Popa între timp, am delegat anumite contracte către dânșii, fapt pentru 
care nu s-a putut demara mai devreme.”  

 

D-nul. Voinia Claudiu Sorin: 
”Vă mulțumim pentru clarificări, dna. Albu.” 

 

  Întrucât nu mai sunt înscrieri la cuvânt se trece la votarea titlului hotărârii, la 
votarea pe articole şi a hotărârii pe ansamblu. 
 
  Titlul hotărârii se aprobă cu 19 voturi ”pentru”, în unanimitatea celor 
prezenți în sală. 

Art.1-4 se aprobă cu 19 voturi ”pentru”, în unanimitatea celor prezenți 
în sală. 

Hotărârea nr. 211/2018 se aprobă cu 19 voturi ”pentru”, în unanimitatea 
celor prezenți în sală. 

 
 
La punctul 26 al ordinii de zi (se adoptă cu votul majorității consilierilor 

prezenți). Proiect de hotărâre privind stabilirea componenței colegiului director al Direcției 
de Asistență Socială a municipiului Hunedoara. 

 
D-nul. Voinia Claudiu Sorin: 
„Sunt situații de conflict de interese/incompatibilități, la acest punct?” 

Nu sunt anunțate. 
 

D-nul.Secretar Laslău Militon Dănuț: 
”Specificăm că lipsesc domnii consilieri Vlad Săndel și Filiche Ionel Marius” . 
 
În momentul de față, în sală sunt prezenți 18 consilieri. 

 
Se dă cuvântul: 
-    D-lui. Primar care prezintă Expunerea de motive; 
-    Se prezintă raportul comisiei de Buget-aviz favorabil; 
-    Se prezintă raportul comisiei Juridice-aviz favorabil; 
-    Se prezintă raportul comisiei de Urbanism-aviz favorabil; 
-    Se prezintă raportul comisiei de Comerţ-aviz favorabil; 
-    Se prezintă raportul comisiei de Cultură-aviz favorabil; 

 
Întrucât nu sunt înscrieri la cuvânt se trece la votarea titlului hotărârii și la 

votarea pe articole. 
 

Titlul hotărârii se aprobă cu 18 voturi ”pentru”, în unanimitatea celor 
prezenți în sală. 

Având în vedere faptul că art. 1 din cadrul proiectului de hotărâre are 
caracter individual (cu privire la persoane), votul va fi secret.  

Se ia o pauză de 5 minute pentru numărarea voturilor şi încheierea 
procesului-verbal de către comisia de validare. 

 
Comisia de validare, numită în temeiul art.31, alin.(2), şi art.45 alin.(1) din 

Legea administraţiei publice locale nr.215/2001, republicată, cu modificările şi completările 



ulterioare, aprobată prin Hotărârea nr.212/2016 a Consiliului Local al Municipiului 
Hunedoara cu modificările și completările ulterioare, în următoarea componenţă: 

 
1. Popovici Corina Virginia – preşedinte 
2. Fărcaş Bianca - Magdalena – secretar 
3. Vlad Săndel Lucian – membru 
4. Kofity Zoltan – membru  
5. Borca-Lucan Laura Valentina – membru 
 
Procedând la numărarea buletinelor de vot stabilirea componenței Colegiului 

director al Direcției de Asistență Socială a Municipiului Hunedoara a constatat 
următoarele: 
 

- Dănuț Militon Laslău, secretar al municipiului Hunedoara 18 voturi ”pentru”  
- Lenuța Gemeniuc – Director Executiv al Direcției de Asistență Socială a municipiului 

Hunedoara 18 voturi ”pentru”  
-Stîrcescu Laura - Direcției de Asistență Socială a municipiului Hunedoara 18 voturi 
”pentru”  
-Rădos Cristina-Eloisa - Direcției de Asistență Socială a municipiului Hunedoara 18 

voturi ”pentru”   - 
-Ciocîrlie Odeta Viviana – Șef Serviciu Fond Locativ și Relația cu Asociațiile de 

Proprietari, Legalitate și Acțiuni în Instanță 18 voturi ”pentru”  
-Bănică Adina Ramona – Inspector  Compartiment Autoritate Tutelară 18 voturi 
”pentru”  
-Olar Cătălin Florin – Director Executiv Casa Județeană de Pensii Hunedoara 18 voturi 

”pentru”  
-Cristea Ana Maria – Sef Serviciu RUNOS- Spitalul Municipal ”Dr. Alexandru 

Simionescu” Hunedoara 18 voturi ”pentru”  
 

 În urma acestor rezultate, componenței Colegiului director al Direcției de 
Asistență Socială a Municipiului Hunedoara, este următoarea: 

 
-   Dănuț Militon Laslău, secretar al municipiului Hunedoara; 

-  Lenuța Gemeniuc – Director Executiv al Direcției de Asistență Socială a municipiului 

Hunedoara 

- Stîrcescu Laura - Direcției de Asistență Socială a municipiului Hunedoara; 

-   Rădos Cristina-Eloisa - Direcției de Asistență Socială a municipiului Hunedoara 

-  Ciocîrlie Odeta Viviana – Șef Serviciu Fond Locativ și Relația cu Asociațiile de 

Proprietari, Legalitate și Acțiuni în Instanță 

-   Bănică Adina Ramona – Inspector  Compartiment Autoritate Tutelară 

-   Olar Cătălin Florin – Director Executiv Casa Județeană de Pensii Hunedoara 
- Cristea Ana Maria – Sef Serviciu RUNOS- Spitalul Municipal ”Dr. Alexandru 

Simionescu” Hunedoara 
 

 
 



Dna. Fărcaș Bianca Magdalena: 
”Domnule președinte, toți cei înscriși pe buletinul de vot au fost votați în 

unanimitatea celor prezenți în sală.” 
 
Se trece la votarea următoarelor articole şi a hotărârii pe ansamblu. 
 
Art.2-3 se aprobă cu 18 voturi ”pentru” în unanimitatea celor prezenți în 

sală.            
Hotărârea nr.212/2018 se aprobă cu 18 voturi ”pentru” în unanimitatea 

celor prezenți în sală. 
 
 
La punctul 27 al ordinii de zi (se adoptă cu votul a 2/3 din numărul 

consilierilor în funcție) Proiect de hotărâre privind aprobarea concesionării prin licitaţie 
publică a terenului în suprafață de 2297 mp, înscris în C.F. nr. 70024 Hunedoara, nr. 
cadastral 70024, aflat în domeniul public al municipiului Hunedoara, situat în incinta Sitului 
Industrial „Structură de Sprijinire a Afacerilor” („SSA”) din municipiul Hunedoara. 

 
D-nul. Voinia Claudiu Sorin: 
„Sunt situații de conflict de interese/incompatibilități, la acest punct?” 

Nu sunt anunțate 
 

Se dă cuvântul: 
-    D-lui. Primar care prezintă Expunerea de motive; 
-    Se prezintă raportul comisiei de Buget-aviz favorabil; 
-    Se prezintă raportul comisiei Juridice-aviz favorabil; 
-    Se prezintă raportul comisiei de Urbanism-aviz favorabil; 
-    Se prezintă raportul comisiei de Comerţ-aviz favorabil; 
-    Se prezintă raportul comisiei de Cultură-aviz favorabil; 

 
Întrucât nu sunt înscrieri la cuvânt se trece la votarea titlului hotărârii și la 

votarea pe articole. 
 
Titlul hotărârii se aprobă cu 18 voturi ”pentru”, în unanimitatea celor 

prezenți în sală. 
Art. 1-5 se aprobă cu 18 voturi ”pentru”, în unanimitatea celor prezenți 

în sală. 
Având în vedere faptul că art. 6 din cadrul proiectului de hotărâre are 

caracter individual (cu privire la persoane) votul va fi secret.  
Se ia o pauză de 5 minute pentru numărarea voturilor şi încheierea 

procesului-verbal de către comisia de validare. 
 
Comisia de validare, numită în temeiul art.31, alin.(2), şi art.45 alin.(1) din 

Legea administraţiei publice locale nr.215/2001, republicată, cu modificările şi completările 
ulterioare, aprobată prin Hotărârea nr.212/2016 a Consiliului Local al Municipiului 
Hunedoara cu modificările și completările ulterioare, în următoarea componenţă: 

 
1. Popovici Corina Virginia – preşedinte 
2. Fărcaş Bianca - Magdalena – secretar 
3. Vlad Săndel Lucian – membru 
4. Kofity Zoltan – membru  
5. Borca-Lucan Laura Valentina – membru 



Procedând la numărarea buletinelor de vot privind stabilirea componenţei 
comisiei în vederea organizării şi desfăşurării licitaţiei pentru terenul în suprafață de 2297 
mp, înscris în C.F. nr. 70024 Hunedoara, nr. cadastral 70024, aflat în domeniul public al 
municipiului Hunedoara, situat în incinta Sitului Industrial „Structură de Sprijinire a 
Afacerilor” („SSA”) din municipiul Hunedoara, a constatat următoarele : 

 
  -  Ponta Cristina – Administrator Public - președinte 18 voturi “pentru”; 
  -  Bistrian Adriana Carla Ita – șef serviciu – Serviciul Buget Finanţe, Contabilitate 
– membru 18 voturi “pentru”; 
  - Șăucă Ștefan – Șef serviciu fiscal municipal Hunedoara – membru 18 voturi 
“pentru”; 
  - Leanca Marius – consilier local – membru 18 voturi “pentru”; 
  - Matei Adina – consilier juridic Birou Achiziții publice – secretar 18 voturi “pentru”. 

                         
În urma acestor rezultate, comisia în vederea organizării şi desfăşurării 

licitaţiei publice amintită mai sus,  este următoarea: 
 

- Ponta Cristina – Administrator public - preşedinte; 
- Bistrian Adriana Carla Ita – șef serviciu – Serviciul Buget Finanţe, Contabilitate; 
- Șăucă Ștefan – Șef serviciu fiscal municipal Hunedoara; 
- Leanca Marius – consilier local; 
- Matei Adina – consilier juridic Birou Achiziții publice – secretar. 
 
Procedând la numărarea buletinelor de vot privind stabilirea membrilor de 

rezervă ai comisiei în vederea organizării şi desfăşurării licitaţiei pentru terenul în 
suprafață de 2297 mp, înscris în C.F. nr. 70024 Hunedoara, nr. cadastral 70024, aflat în 
domeniul public al municipiului Hunedoara, situat în incinta Sitului Industrial „Structură de 
Sprijinire a Afacerilor” („SSA”) din municipiul Hunedoara,  a constatat următoarele: 

 
  - Schiau Nicolae – inspector de specialitate – Compartiment relaţii cu investitorii – 
preşedinte de rezervă 18 voturi “pentru”; 
  - Popa Daniela Carmen - Sef birou, Birou taxe și impozite locale - membru de 
rezervă 18 voturi “pentru”; 
  - Pahonțu Cristina - inspector principal, Compartiment concesiuni și închirieri – 
secretar de rezervă 18 voturi “pentru”; 
  - Barabaş Ştefan Ilie - consilier juridic Birou colectare creanţe, executări silite – 
membru de rezervă 18 voturi “pentru”. 
 

 În urma acestor rezultate, comisia de rezervă în vederea organizării şi 
desfăşurării licitaţiei publice amintită mai sus,  este următoarea:    

                                                                                           
Schiau Nicolae – inspector de specialitate – preşedinte de rezervă; 
Popa Daniela Carmen - Sef birou, Birou taxe și impozite locale – membru 

rezervă; 
Pahonțu Cristina - inspector principal, Compartiment concesiuni și închirieri  – 

membru rezervă; 
-   Barabaş Ştefan Ilie - consilier juridic Birou colectare creanţe, executări silite– 

membru rezervă. 
 

 
 



Dna. Fărcaș Bianca Magdalena: 
”Domnule președinte, toți cei înscriși pe buletinul de vot au fost votați în 

unanimitatea celor prezenți în sală.” 
 
Se trece la votarea următoarelor articole şi a hotărârii pe ansamblu. 
 
Art. 7-10 se aprobă cu 18 voturi ”pentru”, în unanimitatea celor prezenți 

în sală.            
Hotărârea nr.214/2018 se aprobă cu 18 voturi ”pentru”, în unanimitatea 

celor prezenți în sală.            
 
 
La punctul 28 al ordinii de zi (se adoptă cu votul majorității consilierilor 

în funcție). Proiect de hotărâre privind aprobarea Acordului de parteneriat dintre 
Municipiul Hunedoara și Instituția Prefectului – județul Hunedoara. 

 
D-nul. Voinia Claudiu Sorin: 
„Sunt situații de conflict de interese/incompatibilități, la acest punct?” 

Nu sunt anunțate 
 

Se dă cuvântul: 
-    D-lui. Primar care prezintă Expunerea de motive; 
-    Se prezintă raportul comisiei de Buget-aviz favorabil; 
-    Se prezintă raportul comisiei Juridice-aviz favorabil; 
-    Se prezintă raportul comisiei de Cultură-aviz favorabil; 

 
Întrucât nu sunt înscrieri la cuvânt se trece la votarea titlului hotărârii, la 

votarea pe articole şi a hotărârii pe ansamblu. 
 
Titlul hotărârii se aprobă cu 18 voturi ”pentru”, în unanimitatea celor 

prezenți în sală.            
Art.1-4 se aprobă cu 18 voturi ”pentru”, în unanimitatea celor prezenți 

în sală.                     
Hotărârea nr.214/2018 se aprobă cu 18 voturi ”pentru”, în unanimitatea 

celor prezenți în sală. 
 
 
La punctul 29 al ordinii de zi (se adoptă cu votul majorității consilierilor 

în funcție). Proiect de hotărâre privind aprobarea rectificării bugetului local al municipiului 
Hunedoara, pe anul 2018. 
 

D-nul. Voinia Claudiu Sorin: 
„Sunt situații de conflict de interese/incompatibilități, la acest punct?” 

Nu sunt anunțate 
 

Se dă cuvântul: 
-    D-lui. Primar care prezintă Expunerea de motive; 
-    Se prezintă raportul comisiei de Buget-aviz favorabil; 
-    Se prezintă raportul comisiei Juridice-aviz favorabil; 
-    Se prezintă raportul comisiei de Urbanism-aviz favorabil; 
-    Se prezintă raportul comisiei de Comerţ-aviz favorabil; 
-    Se prezintă raportul comisiei de Cultură-aviz favorabil; 



 
În continuare se dă cuvântul d-lor. consilieri. 
 
D-nul.Jitian Simion: 
”Eu aș avea o rugăminte către domnul primar, ca rectificările de buget să nu 

fie de acum încolo puse pe suplimentarea ordinii de zi. Văd normal ca, aceste rectificări de 
buget să fie prinse pe ordinea de zi normală, astfel încât să avem timp suficient pentru a 
putea analiza. Acum pe pauza aceasta destul de scurtă, când sunt încă câteva puncte 
suplimentare, cred că în 5 minute, ar fi insuficient pentru a analiza, un buget, o rectificare 
de buget și doar așa ca să votăm numai ca o simplă formalitate, nu cred că este corect. 
Rugămintea este, ca atunci când avem aprobări de buget, rectificări de buget, să nu fie 
prinse pe suplimentare de ordine de zi. Altfel, va trebui să ne abținem. Nu putem analiza.” 

 
D-nul. Primar Dan Bobouțanu: 
”Dacă ați urmărit, unde sunt anumite adrese făcute către Primărie, dvs. aveți 

perfectă dreptate, așa este. În mod normal ar trebui să nu existe hotărâre de Consiliu 
Local pe ordinea de zi suplimentară, dar dacă urmăriți cu atenție raportul, o să vedeți că 
este vorba de o solicitare venită din partea Colegiului Tehnic ”Matei Corvin”. Ce să facem? 
Să nu le dăm banii să rectificăm, dacă e vorba de ceva care arde la dânșii? Grădinița 
”Dumbrava Minunată”, totodată d-nul. secretar, da?” 

 
D-nul.Secretar Laslău Militon Dănuț: 
”Trebuie semnat și contractul cu Oficiul de Cadastru pentru cadastrarea pe 

banii de la Guvern și mai avem o solicitare și de la Spital, a mai intervenit ceva.” 
 
D-nul. Primar Dan Bobouțanu: 
”Deci, ele au venit ieri, alaltăieri.” 
 
D-nul.Secretar Laslău Militon Dănuț: 
”După cum bine ați văzut, astăzi ați primit materialele, ieri au venit, am lucrat 

la ele.” 
 
D-nul. Primar Dan Bobouțanu: 
”Și eu sunt de acord cu dvs. și tot timpul mă opun să fie introduse pe ordinea 

de zi suplimentară, dar în momentul în care vin cu argumente de acest gen, ca să nu mai 
facem încă o ședință, că ar însemna să le ținem astăzi și să ne întâlnim Marți iar.” 

 
D-nul.Secretar Laslău Militon Dănuț: 
”Contractul cu Oficiul de Cadastru, dacă nu era semnat astăzi, se pierdeau 

bani.” 
 
D-nul. Primar Dan Bobouțanu: 
”În cazul acesta, urgența era contractul cu Oficiul de Cadastru. Sunt bani pe 

care îi primim.” 
 
D-nul.Jitian Simion: 
”Să nu se înțeleagă că eu sunt împotriva, tocmai în zona de învățământ, 

sănătate, nu pot să mă opun, dar vorbesc de normalitate. Să se gândească din timp, știu 
că există la sfârșit de lună ședință de Consiliu.” 

 
 
 



D-nul. Voinia Claudiu Sorin: 
”Solicitarea de la ”Matei Corvin” a plecat la începutul lunii. Noi aveam demult 

rectificare între articole. Deci ”Matei Corvin” a fost cu cel puțin două săptămâni înainte.” 
 
D-nul.Secretar Laslău Militon Dănuț: 
”Spitalul și Oficiul de Cadastru au fost cei care au venit pe ultima sută de 

metri.” 
 

Întrucât nu mai sunt înscrieri la cuvânt se trece la votarea titlului hotărârii, la 
votarea pe articole şi a hotărârii pe ansamblu. 

 
Titlul hotărârii se aprobă cu 18 voturi ”pentru”, în unanimitatea celor 

prezenți în sală. 
Art.1-4 se aprobă cu 18 voturi ”pentru”, în unanimitatea celor prezenți 

în sală.            
Hotărârea nr.215/2018 se aprobă cu 18 voturi ”pentru”, în unanimitatea 

celor prezenți în sală. 
 
 

  La punctul 30 al ordinii de zi (se adoptă cu votul majorității consilierilor 
în funcție). Proiect de hotărâre privind aprobarea rectificării bugetului de venituri şi 
cheltuieli pe anul 2018 al instituţiilor publice finanţate integral sau parţial din venituri 
proprii, aflate în subordinea şi finanţarea Consiliului Local al Municipiului Hunedoara. 

 
D-nul. Voinia Claudiu Sorin: 
„Sunt situații de conflict de interese/incompatibilități, la acest punct?” 
 
D-nul.Secretar Laslău Militon Dănuț: 
”Dna. Fărcaș a anunțat că nu participă la dezbateri și nici la vot.” 

 
Se dă cuvântul: 
-    D-lui. Primar care prezintă Expunerea de motive; 
-    Se prezintă raportul comisiei de Buget-aviz favorabil; 
-    Se prezintă raportul comisiei Juridice-aviz favorabil; 
-    Se prezintă raportul comisiei de Urbanism-aviz favorabil; 
-    Se prezintă raportul comisiei de Comerţ-aviz favorabil; 
-    Se prezintă raportul comisiei de Cultură-aviz favorabil; 

 
Întrucât nu mai sunt înscrieri la cuvânt se trece la votarea titlului hotărârii, la 

votarea pe articole şi a hotărârii pe ansamblu. 
 
Titlul hotărârii se aprobă cu 18 voturi ”pentru”, în unanimitatea celor 

prezenți în sală. 
Art.1-13 se aprobă cu 18 voturi ”pentru”, în unanimitatea celor prezenți 

în sală.            
Hotărârea nr.216/2018 se aprobă cu 18 voturi ”pentru”, în unanimitatea 

celor prezenți în sală. 
 
 
 
 
 



La punctul 31 al ordinii de zi (se adoptă cu votul a 2/3 din numărul 
consilierilor în funcție) Proiect de hotărâre privind aprobarea concesionarii prin licitaţie 
publică a unor parcele de teren - lot 36D, 2579 mp, nr. cad. 65595, lot 36E, 1582 mp, nr. 
cad. 67294,   lot 23A, 1373 mp, nr. cad. 65908 și lot 23,  3269 mp, nr.cad.66617, aflate în 
domeniul privat al municipiului Hunedoara şi în administrarea Societății Parc Industrial 
S.R.L. Hunedoara. 

 
D-nul. Voinia Claudiu Sorin: 
„Sunt situații de conflict de interese/incompatibilități, la acest punct?” 

Nu sunt anunțate. 
 

Se dă cuvântul: 
-    D-lui. Primar care prezintă Expunerea de motive; 
-    Se prezintă raportul comisiei de Buget-aviz favorabil; 
-    Se prezintă raportul comisiei Juridice-aviz favorabil; 
-    Se prezintă raportul comisiei de Urbanism-aviz favorabil; 
-    Se prezintă raportul comisiei de Comerţ-aviz favorabil; 
-    Se prezintă raportul comisiei de Cultură-aviz favorabil; 
Întrucât nu sunt înscrieri la cuvânt se trece la votarea titlului hotărârii și la 

votarea pe articole. 
 
Titlul hotărârii se aprobă cu 18 voturi ”pentru”, în unanimitatea celor 

prezenți în sală. 
Art.1-5 se aprobă cu 18 voturi ”pentru”, în unanimitatea celor prezenți 

în sală.  
Având în vedere faptul că art. 6 din cadrul proiectului de hotărâre are caracter 

individual (cu privire la persoane) votul va fi secret.  
Se ia o pauză de 5 minute pentru numărarea voturilor şi încheierea 

procesului-verbal de către comisia de validare. 
 
Comisia de validare, numită în temeiul art.31, alin.(2), şi art.45 alin.(1) din 

Legea administraţiei publice locale nr.215/2001, republicată, cu modificările şi completările 
ulterioare, aprobată prin Hotărârea nr.212/2016 a Consiliului Local al Municipiului 
Hunedoara cu modificările și completările ulterioare, în următoarea componenţă: 

 
1. Popovici Corina Virginia – preşedinte 
2. Fărcaş Bianca - Magdalena – secretar 
3. Vlad Săndel Lucian – membru 
4. Kofity Zoltan – membru  
5. Borca-Lucan Laura Valentina – membru 

 
 

Procedând la numărarea buletinelor de vot privind stabilirea componenţei 
comisiei în vederea organizării şi desfăşurării licitaţiei pentru terenul în suprafață de 2297 
mp, înscris în C.F. nr. 70024 Hunedoara, nr. cadastral 70024, aflat în domeniul public al 
municipiului Hunedoara, situat în incinta Sitului Industrial „Structură de Sprijinire a 
Afacerilor” („SSA”) din municipiul Hunedoara, a constatat următoarele : 

 
  -  Ponta Cristina – Administrator Public - președinte  18 voturi “pentru”; 
  -  Bistrian Adriana Carla Ita – șef serviciu – Serviciul Buget Finanţe, Contabilitate 
– membru 18 voturi “pentru”; 



  - Șăucă Ștefan – Șef serviciu fiscal municipal Hunedoara – membru 18 voturi 
“pentru”; 
  - Leanca Marius – consilier local – membru 18 voturi “pentru”; 
  - Matei Adina – consilier juridic Birou Achiziții publice – secretar 18 voturi “pentru”. 

                         
În urma acestor rezultate, comisia în vederea organizării şi desfăşurării 

licitaţiei publice amintită mai sus,  este următoarea: 
 

- Ponta Cristina – Administrator public - preşedinte; 
- Bistrian Adriana Carla Ita – șef serviciu – Serviciul Buget Finanţe, Contabilitate; 
- Șăucă Ștefan – Șef serviciu fiscal municipal Hunedoara; 
- Leanca Marius – consilier local; 
- Matei Adina – consilier juridic Birou Achiziții publice – secretar. 
 
Procedând la numărarea buletinelor de vot privind stabilirea membrilor de 

rezervă ai comisiei în vederea organizării şi desfăşurării licitaţiei pentru terenul în 
suprafață de 2297 mp, înscris în C.F. nr. 70024 Hunedoara, nr. cadastral 70024, aflat în 
domeniul public al municipiului Hunedoara, situat în incinta Sitului Industrial „Structură de 
Sprijinire a Afacerilor” („SSA”) din municipiul Hunedoara,  a constatat următoarele: 

 
  - Schiau Nicolae – inspector de specialitate – Compartiment relaţii cu investitorii – 
preşedinte de rezervă  18 voturi “pentru”; 
  - Popa Daniela Carmen - Sef birou, Birou taxe și impozite locale - membru de 
rezervă  18 voturi “pentru”; 
  - Pahonțu Cristina - inspector principal, Compartiment concesiuni și închirieri – 
secretar de rezervă  18 voturi “pentru”; 
  - Barabaş Ştefan Ilie - consilier juridic Birou colectare creanţe, executări silite – 
membru de rezervă  18 voturi “pentru”. 
 

 

 În urma acestor rezultate, comisia de rezervă în vederea organizării şi 
desfăşurării licitaţiei publice amintită mai sus,  este următoarea:    

                                                                                           
Schiau Nicolae – inspector de specialitate – preşedinte de rezervă; 
Popa Daniela Carmen - Sef birou, Birou taxe și impozite locale – membru 

rezervă; 
Pahonțu Cristina - inspector principal, Compartiment concesiuni și închirieri  – 

membru rezervă; 
-    Barabaş Ştefan Ilie - consilier juridic Birou colectare creanţe, executări silite– 

membru rezervă. 
 

Dna. Fărcaș Bianca Magdalena: 
”Domnule președinte, toți cei înscriși pe buletinul de vot au fost votați în 

unanimitatea consilierilor prezenți în sală.” 
 
D-nul. Secretar Laslău Militon Dănuț: 
”Specificăm că d-nul. Kofity Zoltan lipsește din sală.” 
 
În momentul de față, în sală sunt prezenți 17 consilieri. 
 
Art.7-9 se aprobă cu 17 voturi ”pentru”, în unanimitatea celor prezenți 

în sală. 



Hotărârea nr.217/2018 se aprobă cu 17 voturi ”pentru”, în unanimitatea 
celor prezenți în sală. 

 
 
La punctul 32 al ordinii de zi (se adoptă cu votul majorității consilierilor 

prezenți).  Proiect de hotărâre privind alegerea dintre membrii Consiliului Local al 
Municipiului Hunedoara a unui preşedinte de şedinţă pentru perioada 01.06.2018 – 
31.07.2018. 

 
D-nul. Voinia Claudiu Sorin: 
„Sunt situații de conflict de interese/incompatibilități, la acest punct?” 

Nu sunt anunțate 
 

Se dă cuvântul: 
-    D-lui. Primar care prezintă Expunerea de motive; 
-    Se prezintă raportul comisiei Juridice-aviz favorabil; 
 
D-nul. Mureșan Vasile: 
”Propun ca președinte de ședință a Consiliului Local pentru perioada 

01.06.2018 – 31.07.2018, pe dna. consilier local Popovici Corina Virginia.” 
 

Întrucât nu mai sunt înscrieri la cuvânt se trece la votarea titlului hotărârii, la 
votarea pe articole şi a hotărârii pe ansamblu. 

 
Titlul hotărârii se aprobă cu 17 voturi ”pentru”, în unanimitatea celor 

prezenți în sală. 
Art.1-3 se aprobă cu 17 voturi ”pentru”, în unanimitatea celor prezenți 

în sală.            
Hotărârea nr.218/2018 se aprobă cu 17 voturi ”pentru”, în unanimitatea 

celor prezenți în sală. 
 

 

33.Diverse 
 
 
D-nul. Radu Bogdan Giurgiu: 
„Vă mulțumesc. Domnule primar, între cele 2 stații de autobuz de la spital nu 

există trecere de pietoni și cetățenii sunt obligați să traverseze ori pe la Colegiul Traian 
Lalescu ( Informatică) ori pe la Colegiul Iancu de Hunedoara  (fostul Matematică-Fizică). 
Vă propun pentru confortul hunedorenilor ce folosesc transportul în comun, regândirea 
trecerilor pietonale din zonă, astfel încât să apropiem ” zebrele” de stațiile de autobuz, 
care dacă ar fii corect proiectate ( nu în pantă,  de exemplu în față la ” Siderurgistul”) nu ar 
mai fii generat atâta bătaie de cap călătorilor obligați de exemplu să se dea jos la Colegiul 
”Matei Corvin” să coboare până la „Iancu de Hunedoara” și apoi să urce către spital sau să 
oprească autobuzele în pantă și să blocheze traficul. Dar ăsta e un fapt care a trecut, 
important este să rezolvăm ceea ce se mai poate.” 
 

D-nul. Primar Dan Bobouțanu: 
”Dacă îmi permiteți, atât trecerile de pietoni cât și configurația stațiilor în locul 

respectiv se face cu acordul Poliției Rutiere, o să le transmit că nu au știut ce fac și că le-
au pus greșit.” 

 



D-nul. Radu Bogdan Giurgiu: 
„Îi puteți invita să vină când se blochează traficul. Ar fii foarte interesant.” 
 
D-nul.  Primar Dan Bobouțanu: 
„Domnule Giurgiu, haideți pe lege. E bine? Lucrăm cu legea !” 
 
D-nul. Radu Bogdan Giurgiu: 
”PSD-ul întotdeauna lucrează cu legea, eu nu contest lucrul ăsta.” 
 
D-nul. Primar Dan Bobouțanu: 
”Nu PSD-ul, noi, consilierii locali ca dumneavoastră, lucrați cu legea, da? Pe 

lege discutăm orice, dar pe lege.„ 
 
D-nul. Radu Bogdan Giurgiu: 
”Și legea spune să fie în pantă la...„ 
 
D-nul.  Primar Dan Bobouțanu: 
„Domnule Giurgiu pe lege, da? Se numește comisie de sistematizare a 

circulației care hotărește aceste lucruri. Iar în ceea ce privesc trecerile de pietoni, sigur, 
putem să gândim o trecere de pietoni care  tot  în cadrul comisiei de sistematizare și cu 
acordul Poliției Rutiere, pe lege stimați colegi, va fii înființată în zonă, până atunci  tot pe 
lege, trecerea se face conform Codului Rutier pe trecerile de pietoni prin locul indicatat de 
indicator sau pe la colțul străzii de aceea se poate face trecerea doar pe acolo și de aceea 
 ei au spus doar acolo se pot pune treceri de pietoni. O să transmit comisiei de 
sistematizare, dar colegii care faceți parte din ea vă rog să luați act.„ 

 

D-nul. Radu Bogdan Giurgiu: 
”Bun, mulțumesc. La punctul 2, Capitala Tineretului din România, este cel 

mai ambițios program național destinat tinerilor, deoarece pune accent pe dezvoltarea 
ecosistemelor de tineret din zonele românești în general și pe dezvoltarea ecosistemelor 
de tineret urbane în mod special. Anual, un oraș din România primește, în urma unui 
concurs de concepte, titlul de Capitala Tineretului din România și este sprijinit financiar, 
respectiv prin formare și consultanță în pregătirea și implementarea inițiativelor din dosarul 
de candidatură. 

Începând din 15 mai 2018, orașele românești de rangul 0,I,II și III își vor 
putea depune candidatura pentru a deveni Capitala Tineretului din România, ediția 2019-
2020. Termenul de depunere în prima rundă de concepte va fi 30 iunie, iar aplicarea va fi 
integral online. Capitala tineretului din România poate deveni cel mai eficient instrument 
de mobilizare a resurselor locale existente pentru o mai bună dezvoltare economică și 
socială, bazată pe nevoile și obiectivele reale ale tinerilor. Cum Hunedoara este un oraș 
din care tinerii din păcate pleacă eu sper că prin asemenea programe să reușim a întelege 
ce-și doresc aceștia, să găsim soluții la nevoile lor socio-culturale dar și economice iar într-
un final să creștem gradul de retenție al celor ce ne reprezintă viitorul. Prin urmare propun 
să aplicați la acest program, termenul limită fiind 30 iunie. Mulțumesc.” 

 
D-nul. Primar Dan Bobouțanu: 
„Programul acesta de cine este gândit?” 
 
D-nul. Radu Bogdan Giurgiu: 
”Guvernul României împreună cu ...Guvernul României.” 
 
 



D-nul. Primar Dan Bobouțanu: 
„Guvernul României, acum ?”  
 

D-nul. Radu Bogdan Giurgiu: 
”Da. ” 
 
D-nul.  Primar Dan Bobouțanu: 
„De Guvernul PSD ?” 
 

D-nul. Radu Bogdan Giurgiu: 
”Cine o fi ? Deci, Guvernul României actualmente, e pe guvernanța lui. Nu 

are rost să mai discutăm. E Guvernul României. E deranjant ceva în aspectul acesta ?” 
 
D-nul.  Primar Dan Bobouțanu: 
„Nu. Aplică legea bine. Guvernul României PSD aplică legea bine. ” 
 
D-nul. Radu Bogdan Giurgiu: 
” Am zis eu că nu aplică legea ?  Am spus că  întotdeauna este conform legii. 

Domnul Primar, întotdeauna și dumneavoastră sunteți primul exponent, după Dragnea, 
bineînțeles.” 

La punctul 3 vă atrag atenția că stațiile de autobuz afișează numele stației și 
linia de autobuzele, ceea ce este fără de rost deoarece nu acest aspect interesează 
călătorul ci orarul de transport. Vă rog să luați măsurile ce se impun pentru a modifica 
afișajul, astfel încât cetățenii să afle orele exacte, la care pot accesa din diverse stații 
mașinile operatorului de transport în comun sau timpul limită care mai este până la venirea 
următorului autobuz. Acestea sunt elementele care interesează călătorul. Vă mulțumesc.” 

 
D-nul. Voinia Claudiu Sorin: 
„Vă mulțumesc și eu.” 

 
D-nul. Radu Bogdan Giurgiu: 
„Nu, nu, mai am încă un punct. La punctul 4, în ultima vreme, din dorința 

probabilă de a înfrumuseța orașul s-a început o campanie de montare garduri alb-albastre 
și de a delimita diverse drumuri publice prin jardiniere dar culmea și prin jaloane cum ar fi 
cele de la trecerea pietonală de la BRD ( sensul giratoriu central de pe b-dul Dacia). Vă 
rog a-mi spune care este scopul montării acestora și a vopsirii în culori ce nu se 
încadrează în peisaj ( avem alb-roșu, alb-albastru, când totul este verde în jur ). Copiii sau 
animalele pot trece ușor de aceste garduri, adulții la fel, prin urmare nu înțeleg rostul 
acestor bariere, mai ales în zona Parcului Tineretului unde ajungem să circulăm 
concentrațional între 2 garduri. Vă rog să consultați un designer cu atestat înainte de a mai 
începe asemenea modificări urbanistice. Și citez din planificarea urbană:” străzile 
mărginite de fațade compacte sau garduri generatoare de tunele urbane sunt percepute ca 
având un grad înalt de insecuritate pe când străzile mărginite de clădiri, cu ferestre mari 
sau/și  limite simbolice de proprietate ce induc un sens de loc comun  sunt percepute ca 
oferind securitate datorită ambienței deschise și sentimentului de încredere reciprocă.” 

De asemenea vă propun să citiți cartea lui J.R. Jacobs scrisă în 1961 The 
Death And Life Of Great American Cities, una din cele mai influente cărți în planificare 
urbană , carte ce a regândit felul cum sunt aranjate cel puțin orașele  din America. 

Punctul 5.  Din câte știu valorile monetare sau de altă natură se depozitează 
în seifuri, case de bani sau dulapuri de securitate certificate, cu clasă de rezistență la 
efracție determinată, ancorate conform cerințelor producătorului, iar ghișeele pentru 
operațiuni cu numerar se dotează cu seifuri/dulapuri de casierie cu temporizare. Ținând 



cont de acest aspect, vă întreb dacă există deja demersuri în scopul aplicării acestor 
specificații și în zona de casierie din corpul nou al primăriei, acolo unde se încasează 
taxele și impozitele locale. Vă mulțumesc.” 
 

D-nul. Mititelu Marin – reprezentant Asociația Civică Solidaritatea 
Hunedoreană:  
”Doar 5 minute dar echipa de zgomote, vă rog să nu mă întrerupă. În primul 

rând, referitor la ședința de data trecută, îmi cer scuze pentru tonul folosit. Nu retractez 
însă, nici un cuvânt din cele spuse. Aș vrea domnule primar, dacă vreți vă aducem noi 
banner, Asociația Civică Solidaritatea Hunedoreană, cu art.51 din Legea 215/2001, în care 
se spune: ”în exercitarea mandatului său, consilierul local este în slujba cetățenilor;” nu al 
ProServ. Eu am fost scos afară pe bună dreptate, dar am avut impresia și de aceea am 
răbufnit, că noi suntem la o ședință AGA a ProServ-ului. Se dădeau ordine prin SMS. Se 
dădeau ordine pe față, cine să se mai înscrie, ce să mai facă. Spuneți dacă dna. Hărău a 
încălecat și Primăria Hunedoara. Apropos, după cum v-am trimis documente, dna. Hărău, 
se plânge că nu este incompatibilă. Ba da, este foarte incompatibilă. Mai are o chestie 
mare pe care ea ne-a lăsat-o frumos. Este vorba că este inițiatoarea unui grup de interese 
economice. De altfel, a și sesizat Parchetul de pe lângă Înalta Curte, unde este un dosar 
penal și unde am depus și eu o declarație, privind falsul în declarație, art.292 Cod Penal și 
este și plângere la DNA, așa că cei care trăiesc sub fustele dnei. Hărău și majoritatea sunt 
oameni, una este Hunedoara și alta este Hărău, să ne înțelegem. Am mai dat în gard cu 
un Primar și văd aici oameni pe care îi respect, care sunt inteligenți dar care din păcate, 
inteligența nu prea ajută în politică. Lumea crede că vin aici să controlez și să cenzurez 
spusele aleșilor locali. Vă rog frumos să mă înțelegeți că eu îmi cunosc drepturile. Din 
durere am învățat acest lucru. Pe frontspeech-ul comisiei economice și culmea nici o 
televiziune nu a arătat, cel puțin de 11 ani de când suntem membri UE, scrie:”Know your 
rights, use your rights!” – ”Cunoaște-ți drepturile, folosește-ți drepturile”. Am ajuns acolo 
când era vorba de investiția de la Combinat. Eu știu ce drepturi am și vin de fiecare dată, 
tocmai din această teamă. Cine nu era de acord cu dumneaei, dar înainte se făcea ceva 
mai subtil, adică pleca domnul Ovidiu Crișan, nu se prezenta la votul cu ProServ, era dat 
afară din partid. Acum este pe față. Vreau să ne spuneți care este cadrul. Mulțumesc 
domnului președinte care m-a evacuat și îi atrag totuși atenția domnului jurist să nu mai 
pună mâna pe mine, că data viitoare, domnul Malea, voi face gantere cu dumnealui. Nu 
are nici o atribuție în acest sens. Domnul președinte, da, domnul de la Poliția Locală, da, 
dar vă rog frumos, cât despre băiatul cu capacele de canal, mi-au spus băieții din Traian 
Vuia, că sunt foarte supărați, nu mai au de lucru. Deci nu este posibil așa ceva, să-i lase 
pe cei din Traian Vuia fără pâine, pentru că unii fură capace de canal, iar alții strâng 
cotizațiile șpagă de la Institutul de Ingineri. În încheiere, îi rog din inimă, măcar pe membri 
Partidului Național Liberal din Hunedoara să fie mai atenți la cum se comportă în Partidului 
Național Liberal la nivel național. Ei nu mai sunt demult liberali. Au trecut la PMP- Mișcarea 
Populară care înseamnă de fapt Creștin - Democrație. Creștin – Democrația a fost 
înființată de Papa Leon al XIII – lea la 1894 și este în slujba Vaticanului, ori România 
înseamnă Ortodoxie, limbă și tradiții românești și toate celelalte. Și în încheiere, ca să știți 
cine erau roșii, dacă tot se revendică liberali, citez din Eminescu, ca să fiu clar.: ”Bulgarul 
parvenit, Brătianu și grecoteiul parvenit Rosetti, formează la ora aceasta”, adică roșii, că 
așa li se spuneau liberalilor, ”un ferment de descompunere național.” Iată că după o sută și 
ceva de ani, la nivel național prin chitaristul Orban, la fel este un ferment de 
descompunere națională. Sper ca cei din Hunedoara, să nu o facă. Vă mulțumesc.” 

 
Dna. Toma Anamaria – jurist în cadrul Primăriei Hunedoara: 
”Vă mulțumesc, domnule președinte, domnule primar, doamnelor și domnilor 

consilieri. Motivul pentru care sunt prezentă astăzi în ședința de Consiliu, este legat de, în 



primul rând că sunt în calitate de reprezentant al salariaților și în nume propriu. Este legat 
de o afirmație făcută la precedenta ședință de Consiliu, de către domnul consilier local 
Mureșan. Domnule consilier, la precedenta ședință de Consiliu, ați făcut o afirmație și citez 
exact:” eu mă întreb dacă cetățenii Hunedoarei ar ști că ei iau împrumut pentru plata 
salariilor, ar fi de acord?” În contextul în care tot dvs. ați afirmat ceva mai sus și citez: 
”ultima lege a salarizării permite transferul unor resurse chiar de la investiții la salarii.” Așa 
cum vă spuneam, personal am fost destul de deranjată mărturisesc, de această afirmație 
a dvs. și cred că și colegii mei sunt la fel de deranjați și vă spun și de ce. În primul rând că 
nu s-au trecut fonduri de la investiții la salarii. În al doilea rând, să știți că în Primăria 
Hunedoara, nu suntem perfecți toți funcționarii publici dar ne străduim și avem salarii, 
domnule consilier, mai mici decât orașul Brad. Acum în momentul vorbirii. Doi la mână, 
cetățenii Hunedoarei vor fi informați cu exactitate cu privire la statul de funcții din Primăria 
Municipiului Hunedoara și la cuantumul salariilor de două ori pe an, conform art.33 din 
Legea 153/2017, pentru care este o obligație a Instituției, să afișeze aceste informații, 
astfel încât cetățenii să fie cât se poate de corect informați cu privire la cuantumul acestor 
salarii, care vă asigur că nu sunt exagerate. Acum, acesta a fost reacția pe care eu în 
calitate de angajat o pot avea față de afirmațiile dvs. și încă o dată, m-au deranjat și 
doresc să vă întreb și să îmi răspundeți la întrebare, ce argumente aveți în susținerea 
acestei idei pe care ați expus-o în ședința anterioară a Consiliului Local și ce dovezi aveți 
în acest sens. Vă mulțumesc.” 

 
D-nul. Mureșan Vasile: 
”Nu vreau să intru în polemică cu dvs.. Eu nu am atacat personalul Primăriei, 

de multe ori am spus că salariile mici sunt prea mici și cele mari ar fi bine să fie mai 
apropiate de cele mici, raportul salariu mare salariu mic. Și acolo când ați citat, ați omis 
ceva. Eu am spus că există Ordonanță care permite trecerea resurselor de la capitolul 
bugetar la inclusiv salarii. Am văzut și în rectificarea bugetară de astăzi, sunt cheltuieli care 
se fac, dar nu aș vrea să intru în discuție cu domnul primar. Aveți dreptul la opinie, eu v-o 
respect. Sper să vă bage și șefii în seamă pe măsura opiniei dvs. Vă mulțumesc.”  

 
Dna. Toma Anamaria – jurist în cadrul Primăriei Hunedoara: 
”Vă mulțumesc pentru răspuns. Într-adevăr ați făcut trimitere la o Ordonanță 

de Urgență și la o Lege, ori atâta vreme cât o Lege sau o Ordonanță de Urgență sau o 
Hotărâre de Consiliu, permite trecerea acestor fonduri de la un capito la altul în Buget, 
consider că suntem în limitele legii și că astfel de discuții, pentru că ele pot fi interpretate și 
altfel decât politic, nu își au rostul, încă o dată domnule consilier, noi suntem aici o 
comunitate și eu vă pot spune clar că în Primăria Hunedoara se lucrează și lumea se 
străduiește să aibă și rezultate. Vă mulțumesc.” 
 

D-nul.  Voinia Claudiu Sorin: 
„Vă mulţumesc doamnelor şi domnilor consilieri, declar închisă şedinţa de 

astăzi a Consiliului local." 
 

 
 

PREŞEDINTE,                          SECRETAR,                               ÎNTOCMIT, 

       Voinia Claudiu Sorin               Laslău Militon Dănuț 

 
 
 

 


